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PTUJ IN ORMOŽ 

Obisk Marjana Rožiča 
v petek, 12. septembra je ptujsko in ormoško občino obiskal Magan Rožič , sekretar zvezne 

konference SZDL Jugoslavije. Spremljali so ga: Vlado Beznik, podpredsednik RK SZDL Slovenije 
Milan B^ec , svetnik predse^ ika zvezne konference SZDL in Stane Gavez, predsednik medobčinskega 
sveta SZDL podravskih občin 

V PTUJU sta visoke goste ob 
njihovem prihodu v prisotnosti 
predstavnikov drugih družbenopo-
Utičnih organizacij pozdravila pred-
sednik OK SZDL Ptuj Stanko Lepej 
in predsednik občinske skupščine 
Branko Goijup. V pogovoru, ki je 
sledil pozdravu, so goste najprej 
seznanili z go^odarskkim položa-
jem ptujske občine, stabilizacijskimi 
prizadevanji in z nekaterimi drugimi 
aktualnimi dogodki. 

Naj dalje so se v razgovoru zadržali 
ob kmetijstvu in njegovih perspekti-
vah. Med drugim so predstavniki 
ptujske občine seznanili goste, da se 
v naši manj razviti občini še vedno 
ukvarja s kmetijstvom 47 odstotkov 
prebivalstva. T u j e 11.892 kmečkih 
gospodarstev; od tega jih 2.600 
gospodari na manj kot enem hektar-
ju obdelovalnih površin. Prav taka 
razdrobljenost pa je v marsičem 
ovira za hitrejši razvoj te dejavnosti. 

N e k q nad 5 5 0 kmetij je 
vključenih v preusmegenc 
proizvodnjo in s tem v tržno 
kmetijstvo. Kmetijski kombinat 
Ptuj ima uspešno razvito 
kooperacijsko proizvodnjo s 
kmeti, Perutnina pa ima razvit 
kooperacijski odnos s kmeti kar 
na območju dvanajstih slo-
venskih in hrvaških občin. 

Gostje so nato obiskali še 
Kmetijski kombinat Ptuj, Tuj ih 
je dr. Cveto Doplihar, generalni 

direktor te delovne organi-
zacije, k i šteje 15 TOZD, 
seznanil z uspehi in načrti 
kombinata. Obiskali so tudi 
Tehnoservis, ki je ena izmed 
TOZD KK Ptuj. 

Gos^'e so nato skupaj z 
gostitelji odšli na obisk k 
živinorejcu - kooperantu Štefa-
nu Vogrincu v Zg. Hajdini. 
Obisk ptujske občine pa so 
č l e n i l i z ogledom farme 

Iz razgovora v Središču ob Dravi, Drugi od desne je Maijan Rožič , 
zadnji pa Vlado Beznik. % . Foto: J. Rakuša 

prašičev in z razgovorom s 
predstavniki SOZD Kmetijsko 
živilski kombinat, ki združuje 
agrokombinata Maribor in 
Lenart, tovarno mesnih izdel-
kov Košaki-Maribor in kmetij-
ski kombinat Ptuj. 

V ORMOŽU so istega dne popol-
dan sprejeli visoke goste pr^stav-
niki vseh družbenopolitičnih organi-
zacij, občinske skupščine in Slovin 
- TOZD Kmetijstvo Ormož. Po 
dveh vinskih cestah prek Litmerka 
in Ivanjkovcev so najprej naredili 
krajši „skok" na Jeruzalem, kjer so 
si ogledali plantažne nasade vinske 
trte, nato pa so obiskali krajevno 
skupnost Središče ob Dravi. 

Ob prisotnosti vseh krajevnih 
faktorjev, posebej še članov krajev-
ne konference SZDL in članov sveta 
krajevne skupnosti je stekel pogovor 
o tem, kako je Socialistična zveza, 
reorganizirana v smislu nove ustave, 
zaživela v krajevni skupnosti. Po 
oceni gostov je delegatski sistem v 
krajevni skupnosti Središče ob Dravi 
zaživel kot je treba, saj je z^el ljudi 
in njihove interese na vseh področ-
jih. 

Marjana Rožiča in goste so v 
Središču seznanih tudi s polož^tfm 
krajevne skupnosti, ki je pretežno 
kmetijska. Od skupnega števila 2330 
prebivalcev je zaposlenih samo 165. 
Na drugi strani pa se od skupnega 
števila 437 kmečkih gospodarstev, 
preživ^a samo s kmetijstvom le 183. 
Razdrobljenost kmetgskih površin, 
kot zavora hitrejšega razvoja kme-
tijstva, niti ni t ^ o v e ^ a kot 
drugod, saj poprečno pripada na 
kmetijo 3 hektare obdelane zemlje. 

Središčani so zadnja leta dosegli 
tudi zavidljive rezultate na področju 
komunalnega urejai^a vasi, pred-
vsem Središče je že lepo urejeno, s 
čemer bodo nadaljevali ob sočasni 
povečani skrbi za druga naselja v 
okviru krajevne skupnosti. 

' MG - jr 

O delu odborov 
za SLO 

Včeraj so se dvajsetič v svojem 
mandatu sestali člani komiteja občin-
slte konference ZKS Ormož ter sku-
paj s sekretaiji osnovnih organizacij 
ZKS območja občine Ormož analizi-
rali naloge Zveze komunistov v vse-
ljudski vojni. Pregledali so delo 
odborov za SLO v krajevnih skup-
nostih in organizacijah združenega 
dela ter se dogovaijali o nadaUnem 
delu druflienopoUtičnih organizacij 
na tem področju. 

jr 



o programskih izhodišč SIS 
in KS občine Ptuj za leto 1976 

10 predsedstva OK SZDL Ptuj je 
na svoji 3. redni seji, ki je bila 12. 
septembra, obravnaval osnutek dru-
žbenega dogovora o načinu uporabe 
in upravljanja s sredstvi solidarnosti 
za odpravljanje posledic naravnih ne-
sreč. Po tem družbenem dogovoru bi 
naj delovni ljudje prispevali enodnev-
ni zaslužek za odpravljanje posledic 
naravnih nesreč, navedenih v nada-
ljevanju tega družbenega dogovora. 
Člani lO predsedstva so na omenjeni 
osnutek družbenega dogovora spreje-
li določene pripombe. 

V nadaljevanju seje so podali še 
politično oceno planiranja v KS in sa-
moupravnih interesnih skupnostih. 
Planiranje po novih ustavnih načelih 
je pionirsko delo, zato je zahtevalo še 
toliko bolj odgovoren pristop. V 
glavnem velja pohvala sestavljalcem 
plana, čeprav je potrebno poudariti, 
da so nekatere krajevne skupnosti 
planirale preveč glede na možnosti. 
Vzroki so znani: pomanjkanje ustre-
znega profila kadrov za sestavo pla-

na, ponekod svoje vloge mentorji ni-
so zadovoljivo opravili in še neureje-
no financiranje krajevnih skupnosti. 
Potrebno bi bilo sprejeti družbeni do-
govor o financiranju KS za območje 
regije, glede na 75. člen ustave. Večja 
graja torej velja sestavljalcem 
programskih izhodišč za leto 1976, ki 
so presegli dogovorjene ovire, glede 
na znane vire financiranja. V naj-
krajšem času bo potrebno preiti v 
najpomembnejšo fazo planiranja, to 
je v postopek usklajevanja med sa-
moupravnimi interesnimi skupnost-
mi, združenim delom in krajevnimi 
skupnostmi. 

Istega dne je bil v domu Franca 
Krambergerja posvet s predsedniki 
krajevnih konferenc SZDL, sekreta-
rji KK — lO SZDL in s predsedniki 
zborov delegatov z edino točko dnev-
nega reda: razpravo o programskih 
izhodiščih samoupravnih interesnih 
skupnostih občine Ptuj za leto 1976. 
V mesecu septembru je potrebno 
opraviti javno razpravo o tem v okvi-
ru krajevnih konferenc SZDL. 

Razprava je pokazala, da je potre-
bno več iniciative s strani občanov in 
delovnih ljudi. V programskih izho-
diščih je treba zagotoviti večji vpliv 
zborov uporabnikov, tako da ne bo 
izgledalo, kot da so glavni politični 
usmerjevalci tisti, ki sestavljajo zbore 
izvajalcev. Posebej je bil opredeljen 
odnos do investicijskih vlaganj za po-
dročje šolstva in otroškega varstva, 
ki so izredno visoke. V tem primeru 
se moramo dogovoriti za konkretno 
prioriteto in jasno povedati vsem, kaj 
v dani situaciji predstavlja realnost 

programa in kaj je najnujnejša potre-
ba, kajti za to si bo potrebno s strani 
vseh samoupravnih interesnih skup-
nosti kot tudi vseh družbeno-politi-
čnih organizacij v občini prizadevati, 
da prav zaradi resnično nujnih in pe-
rečih problemov zastavimo široko 
akcijo, da bo torej delovni človek in 
občan razumel sistem planiranja. Na 
drugi strani pa tudi tisti del njegovega 
prispevka, ki bi ga bilo potrebno or-
ganizirano združevati, da bi čim prej 
realizirali najnujnejše potrebe. 

Enotno je bilo tudi stališče, da je 
potrebno sestaviti posebne skupine iz 
predstavnikov samoupravnih intere-
snih skupnosti, ki bodo na sestankih 
v krajevnih skupnostih predočile pro-
gramska izhodišča, ki so jih dolžne 
organizirati krajevne konference 
SZDL. V sredo, 10. septembra je bil 
še posvet s predsedniki IO sindikalnih 
organizacij, na katerem so prav tako 
razpravljali o že znanih izhodiščih sa-
moupravnih interesnih skupnosti in o 
nalogah sindikatov, ki jih imajo le-ti 
ob tej akciji. 

Vse predloge, pripombe in mnenja 
morajo organizatorji razprav poslati 
posameznim samoupravnim intere-
snim skupnostim občine Ptuj, ko-
ordinacijskemu odboru za drtižbeno 
dogovarjanje in samoupravno spora-
zumevanje o skupni in splošni porabi 
pri Izvršnem svetu SO Ptuj in Občin-
ski konferenci SZDL Ptuj. Javna raz-
prava bo tako dala temelj za sestavo 
konkretnih programov samouprav-
nih interesnih skupnosti v okviru raz-
položljivih sredstev. 

MG 

LESKOVEC 

NOVA 
KRAJEVNA 
SKUPNOST 

Pred nedavnim so se prebivalci 
do pred kratkim združeni v 
Krajevni skupnosti Pragersko, iz. 
kraja Leskovec in Stari log s 
posebnim referendumom izrekli 
za ustanovitev samostojne krajev-
ne skupnosti Leskovec. Referen-
dum, ki je bil v nedeljo 3 L 
avgusta letos, je pokazal odloč-
nost prebivalcev iz Lekovca in 
Starega da svoj prihodnji 
razvoj programirajo in uresniču-
jejo v svojih okvirih, kljub temu 
pa ne povsem ločeno od KS 
Pragerskb, v kateri so bili še do 
nedavnega vključeni. 

Nova krajevna skupnost je 
postala petnajstva KS v okviru 
občine Slov. Bistrica. Skupno 
šteje nad 700 prebivalcev, od 
katerih jih več kot polovica (437) 
živi v kraju Leskovec, novem 
središču KS. Skupno je v obeih 
naseljih 142 gospodinjstev, blizu 
300 občanov pa je redno 
zaposlenih v Slov. Bistrici, 
Mariboru ali drugih okoliških 
organizacijah. 

Ustanovitev KS Leskovec pa ni 
le pomemben dogodek za občino 
Slov. Bistrico temveč tudi za 
severovzhodno Slovengo, saj je po 
letu in pol, odkar je v veljavi nova 
ustava, prav to prvi primer 
ustanovitve nove KS z odcepitvijo. 
Osnovni namen prebivalcev nove 
KS Leskovec je predvsem uspeš-
nejše reševanje Icr^evne proble-
matike pa tudi resnejše povezo-
vanje interesnih področij. 

VH 

Varčevanje in stabilizacija 
Jutri se bodo prvič po dopustih 

zbrali delegati vseh treh zborov skup-
ščine občine Slov. Bistrica na svoji le-
tošnji 9. skupni seji. Delegati bodo 
posvetili posebno pozornost gospo-
darskim gibanjem v občini za letošnje 
prvo polletje in se ob tem obširneje 
seznanili z dosedanjim uresničeva-
njem programov varčevanja ter stabi-
lizacijskih ukrepih, ob tem pa še o 
integracijskih procesih v tej občini. 
Pri slednjem še vedno niso izkori-
ščene vse možnosti povezovanja na 
vseh področjih. 

V razpravi bo tudi osnutek zakona 
o ukrepih za pospeševanje razvoja 
manj razvitih območij in manj razvi-
tih obmejnih območij v SR Sloveniji, 
v obdobju 1976 — 1980 ter osnutek 
dogovora o družbenem planu SR Slo-
venije za obdobje 1976 — 1980. 

Delegati bodo razpravljali o anali-
zah o stanju zasebne obrti v občini ter 
izvajanju zakona o obrti in občinske-
ga cKiloka ter obravnavali analizo iz-
vajanja republiške resolucije ter dru-
žbenega dogovora o enotnih osnovah 
kadrovske politike in štipendiranju v 
občini Slov. Bistrica. 

Ob koncu se bodo seznanili še z in-

formacijami o gibanju proračunske 
potrošnje v občini Slov. Bistrica ter 
še nekaterimi drugimi prav tako po-
membnimi zadevami za uspešno na-
daljnje uresničevanje zastavljenih ak-
cijskih programov v vseh delovnih 
sredinah. VH 

Istrabenz 
v Ormožu 

Koprsko trgovsko podjetje 
Istrabenz se zanima za postavitev 
bencinskih črpalk na območju 
občine Ormož. Prejšnji teden v 
četrtek so predstavniki tega po-
djetja navezali stike s predstav-
niki ormoške občine. Plod raz-
govorov bo v doglednem času po-
stavljena bencinska črpalka s 
pralnico za avtomobile in skla-
diščem olj ob Ljutomerski cesti v 
Ormožu. Predvidevajo, da bi po-
tem zgradili tudi bencinsko črpal-
ko v Središču ob Dravi. 

STAROSTNO 
ZAVAROVANJE 

KIVIETOV 
Janko Mlakar, predsednik sveta 

za družbeno-ekonomske odnose v 
kmetijstvu je sklical v sredo, 10. 
septembra, člane tega sveta z 
nalogo, da spregovorijo o osnutku 
zakona o spremembah in dopol-
nitvah zakona o starostnem 
zavarovanju kmetov. Slednji velja 
že od leta 1972, v uporabi pa je 
od leta 1973 dalje. V razpravi sta 
dve spremembi zakona o starost-
nem zavarovanju kmetov, spre-
memba financirai^a in določanje 
zneska kmečke pokojnine. Nova 
sprememba zakona predvideva 
solidarnostno prelivanje in združe-
vanje sredstev. Polovico sredstev 
so doslej prispevali kmetje sami, 
drugo polovico pa republika, 
oziroma občina. V novi spre-
membi zakona pa se predvideva, 
da bi drugo polovico prispevali 
delovni ljudje, združeni v skupno-
sti pokojninsko invalidskega zava-
rovanja. Tako se v prihodnje 
prispeva stopnja kmetov ne bi več 
določala s predpisom, ampak z 
družbenim dogovorom. 

Po novem bi tako znesek 
kmečke pokojnine znašal 30 % 
najnižjega mejnega zneska pokoj-
nine v lanskem letu, kar bi znašalo 
40.700 diraijev. Pravico do 
pokojnine bi pridobili tudi 
prevžitkajji, katerih posestva so 
prevzeli kmelje, ne pa tudi tisti 
prevžitkagi, katerih posestva so 
prevzeli delavci. Člani sveta za 
družbeno-ekonomske odnose pa s 
slednjim niso soglašali. Zakaj ne? 
Delavec, ki je kmetgo res prevzel, 
prispeva po določeni prispevni 
stopnji sredstva za starostno 
zavarovanje kmetov, njegov prev-
žitkar pa od teh sredstev nima 
ničesar. 

Vprašanje je torej ali bo ta 
delavec sploh hotel prispevati 
sredstva in ali bo za soUdamostno 
prelivanje sredstev iz pokojnin-
sko-invalidskega zavarovanja v 
starostno zavarovanje kmetov. 

MG 

Srečanje mladine 
Ptuja z mladino 

pobratenega 
Arandželovca 

Po sklepu 4. seje predsedstva 
OK ZSMS Ptuj, ki je bila v 
četrtek, 11. septembra 1975 v 
Kidričevem, bo delegacija mladih 
iz ptujske občine, sestavljena iz 
članov predsedstva OK ZSMS Ptuj 
in dramskega društva gimnazije 
E)ušana Kvedra, v dneh od 18. do 
20. septembra na obisku v 
pobratenem Arandželovcu. Ob tej 
priložnosti se bo udeležila tudi 
svečane seje občinske skupščine 
Arandželovac ob njenem občin-
skem prazniku. Člani dramskega 
društva gimnazge Dušana Kvedra 
pa bodo nastopili v kulturnem 
programu in že znanim partizan-
skim mitingom. Z mladimi bodo v 
Arandželovac odpotovali tudi 
člani občinske delegacge. 

MG 



Ob ptujskem srečanju 
delavcev bratskih 
občin SR Hrvaške 
in SR Slovenije 

Srečanje delavcev bratskih občin 
SR Hrvatske in SR Slovenije, ki bo v 
Ptuju v soboto, 20. septembra 1975, 
sovpada z 15. obletnico plodnega so-
delovanja med delavci in sindikati 
občin Varaždin in Ptuj. Ideja o sode-
lovanju je vznikla v razgovoru z de-
lavci ob tekstilnih strojih, ko so slu-
šatelji Sindikalne gole občinskega 
sveta ZSS Ptuj spomladi 1960 obiska-
li tekstilni kombinat Varteks Vara-
ždin. Naše prvo organizirano sreča-
nje z varaždinskimi delavci nas je 
spodbudilo, da smo pričeli kovati na-
črte, kako začeti graditi pot sodelova-
nja, da bi se delavci iz obeh sosednih 
republik srečevali, izmenjavali izku-
šnje, spoznavali dosežke na podro-
čjih gospodarstva, samoupravljanja, 
kulture in drugih področjih dela, se 
dogovarjali o možnostih gospodar-
skega sodelovanja in skupnih akci-
jah. Ideja o sodelovanju je pognala 
svoje korenine v času, ko se je v de-
lavskem samoupravljanju pričel pro-
ces decentralizacije. V Varteksu so 
ustanavljali obratne delavske svete in 
temu ustrezno organizirali tudi sindi-
kalno organizacijo. Proučevali smo 
njihove izkušnje in jih prenašali v de-
lo sindikalnih organizacij in samou-
pravnih organov. 

Leta 1961 je sodelovanje pridobilo 
na širini in pomembnosti. V Ptuju so 
se 16. septembra 1961 leta sestali na 
prvo skupno sejo Občinski sveti ZSH 
in ZSS Cakovec—Ptuj—Varaždin, 
na kateri je bil sprejet sklep in pro-
gramska izhodišča za trajne oblike 
sodelovanja med delavci in sindikal-
nimi organizacijami vseh treh občin. 
Spomladi 1962 leta so Občinski sveti 
ZSH in ZSS Cakovec—Ptuj—Vara-
ždin na tretji skupni seji v Ptuju spre-
jeli sklep o ustanovitvi in vsakoletni 
organizaciji delavskih SRECANJ 
BRATSTVA IN PRIJATELJSTVA, 
ki so se pričela v Ptuju 23. aprila 1%2 
leta pod znanim imenom TEDEN 
BRATSTVA IN PRIJATELJSTVA. 
In od tega dne dalje se delavci, kme-
tje, mladina in pionirji iz obeh repu-
blik množično srečujejo v mestih in 
vaseh, v tovarnah in šolah na kultur-
nih, športnih in drugih prireditvah, 
organizirajo posvetovanja in 
razgovore, izmenjujejo izkušnje z 
raznih področij dela, prirejajo likov-
ne in druge razstave, skratka nenehna 
aktivnost in skupno delo na vseh po-
dročjih skozi vse leto. 

Sodelovanje iz leta v leto pridobiva 
na vsebini, kvaliteti in obsegu, posta-
lo je tradicionalno, postalo je last 
vseh delovnih ljudi in občanov sode-
lujočih občin. Zgrajen je trden most 
prijateljstva, bratstva in enotnosti, 
most med ljudmi, ki s skupnim delom 
in odločnostjo vodijo veliko bitko za 
dosego najplemenitejših ciljev soci-

alistične samoupravne družbe. Sode-
lovanje med bratskimi občinami je 
velika in dragocena pridobitev vse ju-
goslovanskega pomena, ki služi za 
zgled in ga je potrebno nenehno raz-
vijati in krepiti. 

Občinski sveti ZSH in ZSS Cako-
vec, Koprivnica, Krapina, Ormož, 
Ptuj, Slovenska Bistrica in Varaždin, 
ki so organizatorji SRECANJ 
BRATSTVA IN PRIJATELJSTVA, 
vsako leto izmenjajo in organizirajo 
gostovanja najmanj tridesetih in več 
kulturnih skupin z okrog tisoč in več 
aktivnimi člani delavskih, prosvetnih 
in drugih društev, mladinskih in pi-
onirskih pevskih zborov, organizira-
jo razstave, delavska in druga sreča-
nja. Kulturne prireditve so v obeh re-
publikah množično obiskane in so 
poleg kulturnega užitka tudi živa ma-
nifestacija bratstva, prijateljstva in 
enotnosti med našimi narodi in prav 
v tem je tudi njihovo bogastvo, ki nas 
združuje in utrjuje prijateljske vezi. 

Ptuj je rojstno mesto sodelovanja 
bratskih občin, zato je letošnje sreča-
nje delavcev SR Hrvatske in SR Slo-
venije še toliko večjega pomena. V 
spomin in v znak priznanja za doslej 
dosežene uspehe na področju razvija-
nja medrepubliškega sodelovanja in 
utrjevanja bratstva, prijateljstva in 
enotnosti med našimi narodi, bodo 
delegati bratskih občin posadili prva 
spominska drevesa v bodočo ALEJO 
BRATSTVA IN ENOTNOSTI JU-
GOSLOVANSKIH NARODOV ob 
Turistično gostinskem centru Kmetij-
skega kombinata Ptuj. To zgodovin-
sko dejanje v Ptuju 20. septembra 
1975 naj vedno spodbuja sedanje in 
bodoče generacije, da bodo zavzeto 
in z vsem srcem utrjevale, plemenitile 
in razvijale bratstvo, enotnost in pri-
jateljstvo med vsemi narodi in narod-
nostmi socialistične Jugoslavije kot 
eno najdragocenejših pridobitev na-
rodno osvobodilnega boja in sociali-
stične revolucije! FELIKS BAGAR 

Delo OKS 
Vsi trije zbori skupščine občine 

Ormož bodo v torek, 23. septembra 
na skupni seji obravnavali poročilo o 
delu ormoške občinske kulturne 
skupnosti za lansko leto in prvo 
polovico letoSnjega leta. Po delegat-
skih vprašanjih in odgovorih se bodo 
zbori sešli na ločenih sejah. 

Dnevni redi posameznih zborov 
obsegajo med drugim obravnavo o-
snutka zakona o ukrepih za pospeSe-
vaî je razvoja ma^j razvitih območy 
bi manj razvitih mejnih območij v 
naši republiki ter osnutek druftenega 
dogovora, ki obravnava iste pro-
bleme za obdobje 1976—80. Jr 

ZARES VSESTRANSKO DELO 
Seja predsedstva OK ZSMS Ptuj je 

bila tokrat v središču dogajanja in de-
la in sicer v Klubu mladih v Kidriče-
vem. Zato je bila tudi dovolj posveče-
na temi, kaj počno mladi v Kidriče-
vem. Poleg te osrednje točke dnevne-
ga reda 4. seje predsedstva OK ZSMS 
Ptuj, ki je bila v četrtek, 11.9. 1975, 
so mladi informirali o delu svetov os-
novnih organizacij ter aktivov ZSMS 
v krajevni skupnosti, udeleženci poli-
tične šole so poročali o delu in nalo-
gah, ki jih je zastavila poletna politi-
čna šola v Vikrčah, sprejet je bil pre-
dlog o podelitvi plakete SO Ptuj re-
publiški konferenci ZSMS, komisija 
za informacije pa je poročala o pri-
pravah za izdajo mladinskega glasila; 
prebrana je bila vsebinska zasnova, s 
katero so se mladi strinjali. Naj pove-
mo, da bo morda že prva številka ob-
činskega glasila mladih zagledala luč 
sveta v mesecu oktobru, najpozneje 
pa v mesecu novembru. 

Pri prvi točki, ki so jo obSimo raz-
ložili mladi iz Kidričevega, se je razvi-
la razprava. Uspešno delo kluba je 
predvsem v organiziranju mladinske 
delovne brigade, dramske skupine, 
klub skrbi za razvedrilo mladih in po 
sobotah prireja večere z glasbo. Vse-
kakor je treba pohvaliti prizadevanje 
kluba, vendar pa so določene napake 
pri organiziranju osnovne organizaci-
je. Kajti klub kot tak je samo veja os-
novne organizacije, prav tako je z 
aktivom. Zato je potrebno, da se v 
Kidričevem tudi tako organizirajo, 
da bo osnovna organizacija tista, ki 
bo pospeševala vsa dela, idejnopoliti-
čno izobraževala in imela nadzor nad 
Klubom mladih. Ob koncu naj 
poudarimo, da pa 2000 prostovoljnih 
delovnih ur ni malo in tudi ni brez 
osnov in ciljev. Tudi to je del izobra-
ževanja, sodelovanja in vzajemnega 
dela mladih v Kidri&vem. 

z. k. 



Stanovanja za 58 srečnih družin 
Konec tega meseca se bo v Ptuju v 

na novo zgrajeno naselje in novo uli-
co, ki se imenuje po znanem ptuj-
skem revolucionarju DuSanu Kvedru 
in borcu za svobodo, vselilo v lepa 
nova stanovanja 58 srečnih družin. 
Srečnih smo zapisali zato, ker žal vsi, 
ki bi želeli in ki sicer tudi potrebujejo 
stanovanje, pač še niso prišli na vr-
sto, kajti Če bi hoteli zadostiti vsem 
potrebam, bi potrebovali kar tisoč 
stanovanj. Zato so dobili stanovanja 
res samo tisti, ki so do stanovanja 
najbolj upravičeni. 

Polovico teh stanovanj so sicer od-
kupile nekatere ptujske delovne orga-
nizacije, drugo polovico pa bodo za-
sedle družine, ki stanovanja najbolj 
potrebujejo ter so ta stanovanja zgra-

jena iz sredstev solidarnostnega skla-
da. Naj povemo, da gradnja stano-
vanj ni poceni, saj velja kv. meter 
stanovanjske površine kar okrog 

5400 dinarjev. Torej stane eno takšno 
stanoianje 30 starih milijonov ali 
več, pač odvisno od velikosti stano-
vanja. FH 

Ob razstavi strokovni in veseli del 
Na letnem kopališču v Ormožu bo v času od 25. do 28. septembra kmet^ska razstava — Simpoz^ in posvetovanji — 

Vinska trgatev — ,,Pregled" kmetijske mehanizacije 

Prizadevno društvo kmetijskih 
inženirjev in tehnikov (KIT) Ormož 
izpolnjuje dano obljubo in letos spet 
pripravlja ormoške kmetijske prire-
ditve. Prvič so presenetili ob 700-let-
nici Ormoža, kot smo zvedeli, pa bo 
tudi letos, ko praznujemo 30-letnico 
osvoboditve, presenečeni več kot 
dosti. 

Prireditve se bodo pričele v četrtek, 
25. septembra (to je danes teden) z 
otvoritvijo kmetijske razstave, ki bo 
odprta do nedelje, 28. septembra po-
poldan. Največ prostora na razsta-
višču bo zavzemalo vinogradništvo, 
sledilo bo poljedelstvo, sadjarstvo, 
TOZD Kooperacija, k sodelovanju 
pa so povabili tudi lovsko zvezo in 
Drogino temeljno organizacijo zdru-
ženega dela v Središču ob Dravi kot 
zastopnico predelovalne industrije.' 

Razstava bo nekakšen prerez kme-
tijstva po zadnji svetovni vojni. Pri-
kazan bo razvoj skozi 30 let dela na-
ših kmetijskih, delavcev v družbeni in 
zasebni proizvodnji. Organizatorji pa 
niso pozabili tudi na kmečko ženo in 
njeno kuhinjo. Na razstavnem pro-
storu so ji namenili prostor, kjer bo 
lahko pokazala svoje kulinarične 
sposobnosti. 

Naslednji dan se bo začel tudi stro-
kovni del, ki ga društvo pripravlja ob 
razstavi. Skupaj z Višjo agronomsko 

šolo Maribor in Slovinom iz Ljublja-
ne bo dopoldan simpozij iz vinograd-
niške mehanizacije, od 13. do 17. ure 
pa bodo prikazali delo s stroji za za-
ščito rastlin in za obiranje grozdja. 

Sobota, 27. septembra bo verjetno 
osrednji dan ormoških jesenskih 
prireditev in bo tudi najzanimivejši 
za širši krog občanov. Razstava bo 
seveda redno odprta, razen tega pa 
bo dopoldan dvoje posvetovanj. V 
prostorih ormoškega hotela bo sek-
cija vinogradništva razpravljala o 
svoji dejavnosti, v stekleni dvorani 
vinske kleti pa se bodo ob tem času 
kmečke žene posvetovale o svojih 
problemih in razvijanju kmečkega 
turizma. 

Izredno zanimiva bo gotovo velika 
povorka kmetijske mehanizacije, ki 
bo pokazala posamezne linije strojev 
za posamezno dejavnost tako, kot se 
je razvijala skozi 30-letno obdobje. 
Predvidevajo, da bo povorka trajala 
dve uri, pričela pa se bo ob 13. uri. 

Povorki bo sledila zaključna prire-
ditev ormoške jeseni, ki pa bo na moč 
vesela. Vinska trgatev bo ob veselih 
in okroglih ,,vižah" ansambla 
Frančka Žibrata gotovo privabila k 
ormoški vinski kleti številne prijatelje 

dobre volje. Organizator pripravlja 
obiskovalcem tudi nekaj presenečenj, 
med temi je tudi kviz znanja o vinu. 
Najduhovitejši odgovori bodo nagra-
jeni! 

Tisti, ki si kljub vsemu ne bodo 
mogli ogledati kmetijske razstave pr-
ve tri dni, bodo lahko to storili še v 
nedeljo dopoldan. 

jr 

Vrtce 
približujemo 
tudi vaškim 
in kmečkim 

otrokom 
V ptujski občini je v zadnjih letih 

dosežen premik v otroškem varstvu. 
Tudi v Cirkulanah je zaživel lepo 
oprem^en vrtec. Zgrajen je bil za 40 
otrok, in je enota vzgojno 
varstvenega zavoda Ptuj. 

V šolskem letu 1974/75 je vrtec 
obiskovalo 57 otrok. Vzgojno delo 
je bilo organizirano s ciljem, da bi ga 
lahko obiskovalo več otrok. V 
mlajši skupini od dveh do štirih let 
je 12 rednih oskrbovancev, ki 
obiskujejo vrtec vsak dan. V starejši 
skupini delujeta dva oddelka „male 
šole ' s 45 otroki. Skupaj je torg v 
vrtcu 57 otrok. Otroci prihajajo v 
starejšo skupino izmenično 
- 2 3 - 2 2 - to je vsak drugi dan isti 
otroci, skozi vse leto. Otroke v 
„mali šoli" vodi vzgojiteljica, ki dela 
menjaje en dan s 23, drugi dan z 22 
otroki. 

Oskrbna cena je dosegljiva vsem 
staršem, ker je plačevanje po lestvici 
ter po izračuni dohodkov na 
družinske člane. Otroci zelo radi in 
redno obiskujejo vrtec ter se pod 
strokovnim vodstvom in načrtnim 
vzgojnim delom pri raznih vzgojnih 
zaposlitvah priprav]yajo na šolo. 

Zavzemamo se za to, da bodo 
tudi otroci haloških vasi in na 
podeželju v večjem številu deležni 
družbenega vaistva in vzgoje. LM 

ORMOŽ 

Popravilo ceste Pušenci - Krčevina 
preloženo 

DELOVNA AKCIJA BO JUTRI IN V SOBOTO 

Letošnje muhasto vreme je že marsikomu temeljito zagodlo. Tako je bilo 
tudi prejšnji teden v petek, ko bi mladina ormoških OZD in TOZD morala 
oditi na delovno akcijo za popravilo ceste Pušenci—Krčevina pod Humom. 
Dež je lil kot iz škafa. Ker je bil teren zaradi tega še bolj razmočen in ker je 
rahlo deževalo tudi v soboto, so akcijo preložili za teden dni. 

Tako bo delo steklo jutri in v soboto. Prvi dan bodo prijeli za krampe in 
lopate mladi iz ormoških OZD in TOZD, v soboto pa bodo na vrsti mladinci in 
mladinke iz krajevnih skupnosti. Akcijo vodi svet osnovnih organizacij Slo-
vina, SOZD ,,Jeruzalem" Ormož ob sodelovanju občinske konference ZSMS 
in pomočjo ormoške krajevne skupnosti. jr 

Trgatev kot običajno 
Pri temeljni organizaciji združenega dela Kooperacija v Ormožu 

so te dni stekle priprave na največje jesensko delo — trgatev. Priča-
kujejo razmeroma bogat pridelek — približno 80 vagonov. Vse 
bodo v celoti odkupili na odprt račun — tako kot je tu že običajno, 
vendar mošta letos ne bodo sprejemali, temveč samo grozdje. 

Pred novo trgatvijo bodo še do konca obračunali in razdelili 
doplačila za vinska letnika 1973 in 1974. Doslej tega niso storili, ker 
vino prej ni bilo prodano, pred časom pa je 80 vagonov ormoške 
,,žlahtne kapljice" odšlo v izvoz. Tako šele sedaj lahko dokončno 
obračunajo odkupno ceno, saj je odvisna od uspešnosti, oziroma 
slabše uspešnosti plasmana končnega pridelka kupcu ali kupcem. 
Razen tega pa so s tem klet izpraznili in naredili prostor za letošnji 
mošt, ki bo po predvidevanjih kar precej dober. 

Zvedeli smo tudi, da bodo letošnje akontacijske odkupne cetie 
grozdja verjetno nekoliko višje od lanskih. jr 

Lep prMelek v ormoških goricah. Foto: J. Rakuša 



Vzhodni del avtomobilske ceste Hoče -
Slov. Konjice bo letos dograjen 

To je bila prav gotovo prijetna no-
vica za vse voznike motornih vozil, še 
posebno pa tiste iz vzhodne Sloveni-
je, katerim bo ta cesta pomenila velik 
prihranek na času kakor tudi v mate-
rialnem pogledu, predvsem v gorivu 
in manjšem naporu voznikov, kar Se 
posebno velja za dosedanje bistriške 
in konjiške klance, ki so že pravo oz-
ko grlo v prometu na tem območju. 

Novice, da bo vzhodni del avtoce-
ste dokončan in usposobljen za nor-
malni promet že do konca letošnjega 
leta, je prišla iz Maribora, o njej pa je 
spregovoril tudi direktor strokovnih 
služb republiške skupnosti za ceste 
dipl. ing. Lojze Briški, ki je med dru-
gim tudi poudaril, da so izvajalci del 
na cesti podrobno pregledali možno-
sti za dograditev odseka avtoceste od 
Hoč do Slov. Konjic in ob tem ugoto-
vili, da bo ga možno do konca letoš-
njega leta pripraviti do te mere, da bi 
bil varen za promet. 

Ta napoved pa bo zahtevala od 
graditeljev nove napore in tudi pove-
čana finančna sredstva, ki bi bila ve-
čja za okoli 70 milijonov dinarjev. 

Blizu 26 kilometrov dolg cestni od-
sek nove avtoceste bo pomenil veliko 
olajšanje za voznike motornih Vozil, 
predvsem v zimskih mesecih, ko so 
skoraj vsakodnevno na bistriških in 
konjiških klancih večji zastoji v pro-
metu, s tem pa tudi velike finančne 
izgube. 

Republiška skupnost za ceste si 
skupno z graditelji prizadeva storiti 
kar največ, da bi svoj cilj uresničila 
do roka. Ob tem pa so v veliki meri 
odvisni od vremenskih neprilik. 

Danes še od tovornjakov razrezana 
površina bo že konec leta gladka ce-
sta, ki bo mnogim prikrajšala drago-
ceni čas. Posnetek je iz Cigonce pri 
Slov. Bistrici. 

VH 

Prejšnji teden smo na progi 
Ptuj-Prajgersko opazovali velik 
tovor, ki je bil namenjen za RTP 
Cirkovce. Železnica je pripeljala 
94-tonski tovor. Bil je to 50 
megavoltamperski transformator, ki 
ga je izdelala tovarna Rade Končar 

/-iz Zagreba, za prevoz je skrbela 
železnica, za montažo in razto-
varjanje pa Hidromontaža iz 
Maribora, vodja skupine monteijev 
je bil Vladimir Klaus, ki nam je 
povedal, da se je tovor prevažal na 
lO-osnem vagonu. „Pot je potekala 

od Zagreba do Koprivnice, nato 
prek Cakovca, Ormoža in Ptuja do 
Cirkovc. Poleg transformatorja, s 
katerim bo moč razdelilne postne 
povečana (predvidena sta se dva 
transformatorja) in bo znašala 300 
M V A, so še hladilne naprave za 
hlajenje olja v transformatorju. 
Preostala dva transformatorja bomo 
na razdelilno postajo postavili še v 
letošnjem letu," je z^ljučil vodja 
monterjev. 

z. k. 
Foto z. k. 

Klub mladih v Ptuju vabi k sodelovanju 
Nekako ob začetku novega šolske-

ga leta je tudi Klub mladih v Ptuju 
znova odprl svoja vrata obiskoval-
cem. Konkretnega delovnega progra-
ma za drugo polovico leta še ni spre-
jel. Mladi, oglasite se s svojimi želja-
mi, idejami, pomagajte oblikovati 
tak program, ki bo resničen odraz va-
šega hotenja, zahtev itd. Do nadalj-
njega, se pravi do realizacije vaših že-
lja, pa bodo v klubu poleg novosti, še 
vedno obstajale stare dejavnosti kot 
so šah, namizni tenis, poslušanje gla-
sbe . . . V Klubu se zbirajo dijaki, 
mladi delavci, redkeje mladi kmetje. 
Taki pisani množici mladih naj ne bo 
težko izraziti svojih idej, ki se bodo 
zrcalile v konkretnem programu dela. 

vsebinsko zasnovanem tako, da bo 
vsak našel nekaj zase. 

Vodstvo kluba že nekaj časa razmi-
šlja tudi v tej smeri, saj želi sesta:viti 
vprašalnik, na katerega boste 
odgovarjali vi, obiskovalci. Pri sesta-
vi ustreznega vprašalnika pa potrebu-
je vodstvo kluba tudi strokovno po-
moč. Klub je tudi doslej poskušal več 
ali manj uspešno delati po novem 
programu, ki ga je sprejel za prvo 
polletje. To je bil program interesnih 
sobot, ki je že na začetku pokazal 
svojo uspešnost, saj je v življenje 
Kluba mladih vnesel nov življenjski 
utrip. Ostali pa smo le na pol poti. 
Zakaj? Naj za konec velja tisto, če ni-
smo uspeli načrtovanega programa 
po tej ali oni krivdi realizirati v pr-
vem polletju, ga uresničimo v drugem 
polletju. Pa veselo na delo! 

' MG 

POVEZOVANJE 
SOLSTVA 

Prednosti, ki jih prinaša združeno 
osnovno šolstvo, so zelo velike. To 
so ugotovitve že združenega 
osnovnega šolstva v velenjski občini. 
Kaj so pokazale velenjske izkušnje? 
Kot prvo združitev temelji na 
pedagoških pridobitvah, nadalje 

. omogoča kvalitetnejše vzgojno učno 
delo, enotno nagr^evanje pedago-
ških delavcev, pa tudi samoupravfa-
nje v posameznih TOZD je boljše 
kot prej v posameznih šolah. 

Tudi v naši občini je že dalj časa 
prisotna misel o združitvi osnovnih 
šol. Pred dnevi je sklical Občinski 
komite ZKS Ptuj in občinska 
komisija za združevanje osnovnega 
šolstva posvet o povezovanju 
osnovnega šolstva. Obiskali pa so 
tudi že Velenje, kjer so bili na 
informativnem obisku in se seznanili 
s prednostmi take odločitve. V naši 
občini se tudi odločamo za 
združeno osnovno šolstvo. 

Do 31. oktobra tega leta bo 
I potrebno v ta namen izdelati 
elaborat o družbeno-ekonomski 
upravičb. samoupravni spora-
zum o 2v ievanju v vzgojno 

i izobraževalni zavod, pa tudi statute 
TOZD in statut OZD. MG 



VIDEŽ 

Nova pridobitev bistriških 
ribičev 

Številni prebivalci občine Slov. 
Bihuica so se pred nedavnim zbrali 
ob prenovlpenem ribniku na Videžu 
pri Slov. Bistrici, kjerje bila letošnja 
osrednja svečanost članov Ribiške 
družine Slov. Bistrica. Že v jutranjih 
urah je v ta ribnik namakdo svoje 
trnke, v upargu da bodo ulovili 
najtežjega krapa ali kakšno drugo 
ribo 85 ribičev iz vse severovzhodne 
Slovenije. 

Ob razglasitvi rezultatov je bilo 
jasno, da so imeli največ ribiške 
sreče člani RD Ptuj, ki so zbrali 
2600" točk pred RD Mura, Sladki 
vrh z 1700 točkami in RD Maribor 
z 1710 točkami. Uvrstitev med 
posamezniki pa je pripadla domače-
mu ribiču Albinu Srenku iz RD 
Slov. Bistrica, kije zbral 1085 točk, 
pred Zvonkom Petkom iz RD Ptuj, 
ki je zbral 950 točk in Jožetem 
Nekrepom iz RD Mura-Sladki vrh. 

Prireditve so se udeležili tudi 
predstavniki družbenopolitičnih or-
ganizacg in delovnih kolektivov 
območja občine. Govorniki na 
svečanosti so poudarili pomen 
razvoja športnega ribolova v bistriški 
občini, kakor tudi poslanstvo 
povezovanja družbenopolitičnega 
dela z razvojem rekreativnih 
aktivnosti. O tem sta spregovorila 
tako predsednik skupščine občine 
Slov. Bistrica Alojz Kores kakor 
tudi podpredsednik Ribiške zveze 
Slovenije. 

Člani ribiške družine Slov. 
Bistrica so ob tej priložnosti slavili 
dvoje pomembnih pridobitev. Razvi-
li so svoj prapor, na katerega so 
pripeli kar 15 trakov organizacij in 
družin iz bistriške pa tudi sosednjih 
občin. Prav tako pa je 185 občanov 
prispevalo za žebljičke. Najpo-
membnejši trenutek svečanosti je 
bila otvoritev nove ribiške kolibe, za 
katero izgradnjo so člani žrtvovali 
veliko število prostovoljnih delovnih 
ur pa tudi finančnih sredstev. 

Ob tej priložnosti je pet članov te 
družine prejelo zlate, trije srebrne, 7 
pa bronasta odličja za dosežke na 
področju razvoja športnega ribolo-
va. Sedem članov je prejelo posebna 
priznanja RD Slov. Bistrica. 
Ribiškim družinam, ki so ob tej 
slovesnosti pripele trakove na novi 
prapor, pa je bistriška RD podelila 
še posebne diplome. 

Pokroviteljstvo nad to prireditvijo 
je prevzelo TP Koloniale, TOZD 
Planika Slov. Bistrica, ki ima za 
razvoj RD Slov. Bistrica velike 
zasluge, kar še posebej velja za 
zadnje dosežke. 

Ribiška družina Slov. Bistrica 
šteje sedaj že nad 160 članov, od 
katerih je kai 80 odstotkov iz 
delavskih vrst in jim športni ribolov 
pomeni prgetno obliko oddiha in 
rekreacije. Družina upravlja z vsemi 

vodami na področju občin Slov. 
Bistrica in Slov. Konjice. Skupna 
površina teh voda pa znaša okoli 45 
km2. V svoje vodotoke vlaga ta 
družina povprečno 110.000 mladic 
in to predvsem krapovskih, postrv-
nih ter lipanskih. Z njimi pa tudi 
'ostali ribiški drobiž. 

Ribnik z novo zgrajeno kolibo bo 
središče ribiških dejavnosti in 
razvoja športnega ribolova za občine 
Slov. Bistrica in Slov. Konjice, kar 
pomeni, da si bodo člani te družine 
prizadevali svojo dejavnost kakor 
tudi število ribičev še povečati. 

VH 

Ribnik na Videžu z novozgr^eno kolibo v ozadju pomeni širitev 
možnosti razvoja športnega ribolova v severovzhodni Slovenci. 

ASFALT ODPIRA SLOVENSKE GORICE KMEČKEMU 
TURIZMU 

Med žlahtnimi vinogradi... 
Menda ni med nami nikogar, ki še nikoli ne bi slišal za slovenski 

Jeruzalem, za JERUZALEMSKE GORICE? Mnogo pa je Slovencev, ki še 
niso hodili med zelenimi vinogradi Slovenskih goric in Haloz, torej po 
severovzhodnoslovenskem vinogorju! Ta del slovenske zemje je nekako 
odmaknjen od najživahnejših družbeno gospodarskih procesov, ki so po 
osvoboditvi zajeli vso Slovenko. Ti predeli s strukturo vinogradniške posesti 
so še vedno močno agrarni, čeprav gospodarsko še manj razviti. 

Iz prazgodovinskih rimskih in slovanskih spomenikov veje starodavni 
čar. V tej naši pokr^ini je še veliko stare lepote. Slišiš še slavčevo pelje in 
pesem klopotcev po vin kih goricah in na dimnikih nad slamnatima strehami 
še gnezdgo štorklje. Tu te še olgame čut za lepoto narave, prebudi se čut za 
prepotrebni duševni mir in oddih a med tratami in zidanicamisredi goric se 
še zamisliš v svet romantike. 

V starih opisih o Slovenskih goricah beremo: „. . .pregovorna je lepota 
naših vinskih goric, pregovorna ljubeznivost domačinov, pregovorna lepota 
in š^avost deklet in petje vasujočih fantov, živahen narodni ples prieške 
mladine. . 

To vinorodno področje ima torej vse pogoje za razvoj kmečkega 
turizma. Nova asfaltirana cesta iz Ormoža v Ivanjkovce in da^e v Jeruzalem 
že odpira n^lepši predel naših vinskih goric turizmu. Ce primeijamo to našo 
VINSKO CESTO z avstrijsko vinsko cesto ob naši severni meji, moramo 
priznati, brez lokalpatriotizma, da je naša pokrajinsko lepša, prikupnejša in 
bolj razgibana, posgana s kmetgami in vinskimi kletmi, sredi vinogradov po 
gričevju, ki se greje v sončnih žarkih tople jeseni 

Ni pa še uiejeno organizirano kmečko gostinstvo. Ni nobenih znakov in 
potokazov do kmetij, ki lahko nudijo turistom dišeče in okusno vino ter 
zakusko iz kible. Kmet na Svetinjah, ki ima v kleti vinsko poskuševalnico, se 
pritožuje, da uredništvo „Po Jugoslaviji", ki je pred leti izdalo pomembno 
brošuro z naslovom: , Naše vinske gorice , ne nadaljuje z akcijo 
organkiranja kmetov, da se pripravijo za kmečki turizem. V mislih je 
organizacija, ki bi povezovala kmete, jim pomagala organizirari domačije za 
kmečki turizem, postavila znake in potokaze, izdala prospekt in karto o 
vinskih goricah s točno označbo vseh kmetij, ki lahko nudgo turistom 
usluge kmečkega turizma. 

Kdor ima avto, naj se odloči za eno od variant vožnje skozi vinske 
gorice. Iz Ormoža pride po novi asfaltni cesti v Ivanjkovce in dalje v 
Jeruzalem, ki ima lepo urejeno in dobro oskrbovano gostišče, ki ga vodi 
agilna in požrtvovahia poslovodkinja Danica Mere. Iz Jeruzalema iz 
prekrasnega parka pred gostiščem, je zelo zanimiv razgled po Slovenskih 
goricah. Od tod pe^e asfaltirana cesta na Svetinje, Ljutomer in da^e v 
zdravilišče Radenci. Od tu je možno po asfaltu v Lenart in Maribor, ali pav 
Kapelo, Videm, k jezeru Blaguš, Cerkvenjak, Lenart in v Maribor. Nikomur 
ne bo žal, če v teh dneh vinske trgatve obišče sončne vinske gorice v pestrih 
jesenskih barvah prelestne narave. FRANJO NOVAK 

MIKLAVŽ PRI ORMOŽU 

GASLICI PREVZELI NOVI AVTOMOBIL 

Svečanost je bila minulo nedeljo. 
Ob tej priložnosti so se zbrali na dvo-
rišču zadružnega doma številni pred-
stavniki sosednjih gasilskih društev in 
nekateri drugi povabljeni gostje ter 
številni domačini. 

Po besedah predsednika gasilskega 
društva Miklavž Franca Trstenjaka, 
ki je bil govornik na prireditvi, pot 
do tako velikega uspeha ni bila lahka. 
Društvo, ki v prijazni dolinici sredi 
vinorodnih gričev deluje že 54 let, je 
kljub svojim marljivim članom mora-
lo napeti vse sile. Sprva si niso o na-
kupu avtomobila bili enotni niti v ož-
jem upravnem odboru, ker so nekate-
ri člani menili, da tako velikega izda-
tka verjetno ne bodo zmogli. Ko pa 
so se na lanski občinski dan gasilcev 
edini pripeljali s traktorjem, druga 
društva na območju občine so nam-
reč imela že vsa avtomobile, so se za-

mislili. Ponovni napori so obrodili 
sad, ki smo ga lahko minulo nedeljo 
videli stati pred slavnostno okrašeno 
tribuno. Pomagali so vsi občani, še 
posebej pa se je izkazala skupščina 
občine Ormož, Krajevna skupnost 
Miklavž in Slovin — TOZD Kmetij-
stvo Ormož. Tako je tudi to gasilsko 
društvo končno dobilo sodobno pre-
vozno sredstvo in s tem postalo mo-
bilnejšo pri varovanju in reševanju 
premoženja delovnih ljudi. Imajo tu-
di novo motorno brizgalno in nekaj 
druge opreme tako, da so za nekaj 
časa preskrbljeni. 

Svečanemu prevzemu gasilskega 
avtomobila je, tako kot običajno, sle-
dila ljudska veselica, ki je spravila na 
noge starejše in mlajše, saj so za vese-
lje imeli razlog. 

jr 

Prapori pozdrav^^o novi gasilski avtomobil na neddjski prireditvi 
pri Miklavžu. Foto: J. Rakuša 



PRVI STOLETNIK NA OBMOCJU OOClNE ORMOŽ 

100 let Franca Filipšča 
,,Dolgost življenja nagega je krat-

ka", je nekoč zapisal naš pesnik 
France Prešeren. Da je temu res tako, 
je potrdil tudi prvi občan ormoške 
občine, ki je učakal 100 let. Ko smo 
ga povprašali, kako je dočakal tako 
visoki življenjski jubilej, je odgovo-
ril, da predvsem z zmernim življen-
jem, drugače pa to sploh ni tako 
mnogo, kot ljudje mislijo. Iz poveda-
nega sklepamo, da se FiUpičev oče 
kljub svojemu stoletju, počuti mlad 
inčU. 

Naš jubilant je bil rojen na Huj-
barju v takratni občini Zerovinci. Šo-
lal se je na Svetinjah in opravil vse ta-
krat možne razrede osnovne šole. 
Dokler si 1905. leta ni ustvaril dru-
žine, je , ,vandrar ' po svetu in delal, 
kar je pač naneslo. Tudi potem, ko si 
je izbral svojo življenjsko družico, s 
katero je preživel 65 skupnih let, je 
moral po svetu za kruhom. Delal je 
med drugim tudi v rudniku. Imel je 7 
otrok. Vsi še živijo. Sedaj ima že 10 
vnukov in 11 pravnukov. Radi pri-
dejo obiskat starega očeta in tako je 
bilo tudi minulo nedeljo ob njegovi 
100-letnici. 

Obdan s svojim številnim potom-
stvom je Filipičev oče pripovedoval o 
sebi. Pravi, da se dobro počuti, lahko 
vse je in pije, vidi še kar dobro, neko-
liko slabše sliši. Na vprašanje, kaj si 
na , ,stara" leta začne, je povedal, da 
najraje žaga drva. Po dve do tri po-
lena razžaga na dan. Včasih lahko 

potegne žago samo nekajkrat, pa že 
mora počivati, drugič pa odžaga kos 
v ,,enem zamahu". Človek se mora 
gibati, čeprav je že v letih, je menil. 
Zadovoljen, da so se otroci zbrali o-
krog njega, je na vprašanje, koga iz-
med njih ima najrajši, povedal, da 
ima vse enako rad. 

Prvega stoletnika na območju ob-
čine Ormož je v nedeljo obiskala tudi 
delegacija ormoške občinske skupšči-
ne: predsednik Mirko Novak, pred-
stojnica oddelka za občo upravo in 
družbene službe Minka Roj s ter dve 
predstavnici občinske skupnosti 
socialnega skrbstva Marjeta Stampar 
in Ivanka Jurčec. Razen prisrčnih če-
stitk so prvemu stoletniku prinesli tu-
di darila in cvetje. 

Veseli živ-žav v prijazni kotlinid 
ob hiši stoletnikovega najstarejšega 
sina Ludvika, ki jih tudi ima že 70 na 
plečih, in pri katerem Filipičev oče 
tudi živi, je verjetno trajal Se do noči. 
Mi smo zaradi drugih dolžnosti mo-
rali že zgodaj pop»cldan oditi, vendar 
s vtisom, da bo Filipičev oče s svojimi 
leti še enkrat presenetil. 

Tudi v imenu bralcev Tednika, ki 
ga je zvesto prebiral vsa leta, iskrene 
čestitke in najboljše želje našemu sto-
letniku. Nekdo je na nedeljski sveča-
nosti v Pršetincih hudomušno dejal: 
,,Prvih sto let življenja je težje, po-
tem pa lažje"! Želimo, da bi bilo res 
tako! 
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Stoletnik — Franc FflipiC s svojim Številnim potomstvom pri praznično oblo-
ženi mizi. Foto: J. Raku ša 

Nepozabni izlet ptujskih upokojencev 
\ ! / 

V četrtek, 4. septembra smo se ptujski upokojenci (46 nas je bilo) 
podali na tridnevni izlet „Po poteh AVNOJA". Na tej poti, dolgi okrog 1300 
cm, smo obiskali šest glavnih točk: taborišče Jasenovac, spomenik padlih na 
Kozari, Banjaluko in spomenik na hribu Šehet Lutci, Jajce, Drvar, Bihač in 
Plitvička jezera. Srečno smo se vrnili 6. septembra. 

Izlet je imel dva cilja in sicer: vkjučitev društva v proslave ob 30-letnici 
osvoboditve ter ogled krajev legendarnih borb iz novejše jugoslovanske 
zgodovine. Izlet je dobro in stroKOvno vodil predsednik DU Miha Guček, 
varno in veselo vožrgo pa nam je zagotovil voznik avtobusa Edi Šeruga. Na 
poti smo spoznali, koUko smo storili v povojnem času: asfaltirane ceste, 
urejena mesta in vasi, nove šole, vrtci . . . 

Ogled Jasenovca nas je spomnil grozot svetovne vojne in velike cene 
svobode, obenem pa smo si zaželeli, da bdo česa podobnega ne bi nikoli več 
prišlo. 

Dalje nas je pot peljala na legendarno Kozaro, kjer smo si ogledali 
monumentalni spomenik padlim v Kozarački bitki. Med imeni na spomeniku 
smo opazili tudi ime Ptujčana Vjekoslava Miheliča. Kozara je v celoti 
razglašena kot nacionalni park. 

Naslednji postanek je bil namenjen Banjaluki, kjer smo se ustavili pozno 
popoldan. Tu smo si ogledali spomenik NOB na bližnem hribu Šehet Lutci, 
od koder smo imeli krasen razgled in Omar Begovo džamijo, ki je zares 
vredna ogleda. 

Prva postaja našega potovanja je bila drugi dan v Bihaču. Ogledali smo si 
tudi zgodovinski mesti Jajce in Drvar. V Jajcu smo si ogledali spominski 
muzej drugega zasedanja AVNOJ-a, kjer smo na fotografijah spoznali 
someščana Toneta Kia^a in Jožeta Pankoviča, slednji je bU tudi udeleženec 
tega izleta, zato nam je znal marsikaj zanimivega povedati. Ogledu muzeja je 
sledil ogled slapov reke Pive in mesta Jajce. Od tod nas je v ranem 
popoldnevu peljala pot proti Drvaiju. V Drvarju smo si ogledali muzej in 
Titovo pečino, ta veUčasten spomenik, spomin desanta na Drvar. 

Iz Drvaija smo krenili proti Bihaču po lepi asfaltirani cesti, imenovani 
„Put AVNOJ-a" . V Bihaču nas je čakala večerja in postelja v hotelu Paric. 

Naslednji dan smo si ogledali Bihač in njegov Kulturno-zgodovinske 
znamenitosti? Omenim naj muzej Prvega zasedanja AVNOJ-a. Od tod smo 
krenili proti PUtvičkim jezerom, ki so bila uradno tudi naša zadnja postaja. 
Vendar smo se na poti kljub temu ustavili, saj se nismo mogli odreči pečeni 
jagnjetini in odojku. 

Na izletu je bilo mnogo prijetnih trenutkov, predvsem v avtobusu, kajti 
ni manjkalo »okroglih" iz ust vseh udeležencev, pa tudi pesmi ni manjkalo, 
pri čemer se je zelo izkazal šofer Edi, k razpoloženju pa je tudi prispevala 
naša domača natakarica Ivanka. 

Podobnih izletov si upokojenci še žeUmo, kajti marsikaj se zanimivega 
vidi, shši, doživi ter spozna. 

udeleženec izleta 
Juraj Barič 

Bistriški upokojenci 
radi potujejo 

Najstarejši prebivalci občine Slov. 
Bistrica, združeni v društvu upoko-
jencev malo počiv^o. Da bi bilo 
njihovo življenje kar najbo^ 
razgibano in pestro, skrbi dmštvo z 
organiziranjem raznih srečanj in 
drugih svečanosti ter rekreacpkimi 
dejavnostmi. 

Med najpri^ubij enejširni pa so 
prav gotovo izleti, ki jih organizira 
društvo za svoje člane po zelo 
ugodnih cenah že polnih deset let. 
Skor^ vsako leto organizirajo od 6 
do 10 izletov, na katerih se 
seznanja o s kulturnimi in zgodovin-
skimi znamenitostmi. S posebno 
pozomos^o pa se seznanj^o s 
spomeniki in drugimi obelegi iz 
NOB ter dogodki, povezanimi z 
njimi. Vse izlete odlikuje velika 
družabnost. Zadnjih nekaj let 
uspešno skrbi za to upokojenka 
Zalika Kosi, ki izlete tudi sama vodi. 

Letos so organizirali že pet 
enodnevnih izletov, ki se jih je 
skupno udeležilo nad 250 upokojen-
cev. Obiskali so Gorenjsko, Logar-
sko dolino. Savinjsko dolino, 
dvakrat tudi Kumrovec in nekatere 
druge turistične kraje. Na večini 
izletov so si ogledali tudi po eno od 
delovnih organizacij, kjer so se 
seznanjali s sodobnejšimi proizvod-
nimi napravami. 

Se ta mesec bodo obiskali 

Dravsko polje, Moravče in Lendavo, 
kjer bodo obiskali tudi znano 
tovarno dežnikov, "Vb oktobru pa 
načrtujejo še pohod po Pohorju. Ob 
tej priložnosti bodo ob spomeniku 
legendarnega Pohorskega bataljona, 
pri Treh žrebljih nad Osankarico 
izvedli krajšo komemoracijo. 

VH 

POLENŠAK 
Turistično društvo na Polen-

šaku pripravlja za nedelo, 21. 
septembra letos slovesno otvoritev 
prvih kilometrov asfaltirane ceste 
v svojem kraju. Popoldan ob 13. 
uri bo p red la ceste svojemu 
namenu, sledil bo nastop domači-
nov s prikazom kmečkih del in 
običajev. Posebna zanimivost bo 
tekmovanje žensk v nošenju posod 
z vodo in košai na glavi. Ob koncu 
bo še vaja civilne zaščite. 

Po navedenem sporedu bo 
zabava ob glasbi ansambla Slavčki, 
ves dan pa bodo na voljo domače 
specialitete, med njimi tudi 
gibanice. 

jr 



D o m i n i k G L U Š I Č 

SPOMINI NA PTUJSKE ZAPORE 
86 

Nalepa je vedel le, da sta Cičigin in njegov prijatelj tudi ušla 
strelom policge in da so skupaj bežaU še del poti, nato so se razšli. Ali 
sta Ukrajinca srečno prebrodila zadnje dni vojne vihre, mu ni bilo 
znano. 

Nelepo sem vprašal, zakaj se niso držali pri begu točno mojih 
navodil, saj bi si tako vsi ohranili življenje. Najprej bi morali policiste, 
ki so bili le trije, razorožiti, nato pa se spustiti v beg. Dejal je, da so se 
na vse preslabo pripravili, zato so se hoteli le razpršiti na vse strani, 
kar bi tudi lahko omogočilo, da bi policisti ne mogli zadeti bežečih, 
saj bi hkrati ne mogli streljati na vse strani. Vse pa se j« zasukalo 
tako, da so si le nekateri rešili življenje, 

V ZAPORE PRIVEDEJO 
OSEMNAJST MOŠKIH 

24. januarja 1945 so privedli v ptujske zapore 18 mož. Pripeljali 
so jih z vlakom iz Pragerskega. To smo zvedeli in še, da je eden 
pobegnil z vlaka, ko se je pomikal iz Pragerskega proti Cirkovcam, 
čeprav je imel na hrbtu z žico zvezane roke. Nismo pa zvedeli, ali so 
jih privedli v Ptuj iz celjskih ali mariborskih zaporov. Vsi so imeli z 
žico zvezane roke. Žice sploh nisi več videl, kajti oteklina jo je 
prekrila, modrikasta otekhna. Zabolelo te je v dno duše, ko si 
pogledal na te roke trpinov. Komandir, ki jih je pripeljal v zapore, 
nam ni dovolil, da bi jih osvobodili žičnih spon zaradi pobeglega 
jetnika. Z vklenjenimi rokami so preživeli dva dni nakar so jih 
odpeljali v smrt. 

Sprevodnikov nesrečnih mož je bilo čez dvajset, po večini so bili 
Cerkezi. Kaj so delali pred prihodom v Ptuj z jetniki, bivšimi 
partizani sem vedel, saj so bili polni ran in podpludb. 

Jetniki so preživeli dva dni pri nas v pritličnem hodniku, nakar 
je telefoniral poveljnik transporta po dva tovornjaka, ki naj prideta 
pred zapore ter prosil za pomoč ptujsko' gestapovsko postajo pri 
streljanju talcev. Ves-čas sojetnike stražili njihovi spremljevalci. 

26. januarja 1945 sta se ustavila pred zapori ob šesti uri zjutraj 
dva pokiita tovornjaka. Vanju so gestapovci strpali svoje žrtve, 
dvakrat po devet. Odpeljali so jih v Cirkovce in v Ivanjkovce. V 
vsakem od teh krajev so jih ustrelili po devet. Ustreljeni so bili iz 
raznih krajev severovzhodne Slovenije, nobeden pa iz ptujskega 
okraja. 

Jerman, ki je zvesto 'Služil nacizmu, odkar so prišli k nam nemški 
oblastniki, je po odgonu talcev na morišče pričel vzdihovati: ,,Jezus, 
Marija, kaj bo z nami? I Kaj dela gestapo! Njegove morije bodo 
maščevanel" Poslušal sem ga in mislil: „Prepozno sito spoznal!" 

Meni je bilo spet strašno pri srcu, ko sem v duhu spremljal na 
morišče nsrečne žrtve nacističnega nasilja. Posebno sem mislil na dva 
svoja rojaka, na partizana Valentana Vranjeka, kmečkega sina iz Kal 
pri Zg. Pon&vi pri Žalcu ter na Ludvika Goltnika iz Velenja, ki sem 
ju videl med njimi. Sklepal sem, da so vsi talci bili ujeti partizani, saj 
je bila večina oblečena v angleške vojaške uniforme. Vranjek mi je 
pred odhodom na morišče izročil žepni nožiček, naj ga dam 
domačim v spomin. To sem storil po vojni. 

Napisati moram še, kako pogumno je šel v smrt Ludvik 
Goltnik-Žane. Ker je vedel, da ga čaka smrt, se ni bal več nobenih 
muk in je ogorčeno, očital Cerkezom, ki so ga stražili, da so izdajalci 
in morilci, ki bodo za svoje zločine kmalu odgovarjali. Ni mu bilo 
mar, da so ga za njegove besede strašno pretepli. 

ZAPORNIK IZ SOVJETSKE ZVEZE 
Spomladi 1945 se je dvema sovjetskima padalcema izjalovil 

pristanek na varnih tleh v našem okraju, kajti prišla sta v roke 
gestapovcem in orožnikom. Eden izmed njiju ,si je sam vzel življenje, 
drugega pa so prijeli in ga nekega popoldneva privedli v ptujske 
zapore. To je bilo menda v začetku aprila. 

Dalje prihodnjič. 

Razstava »Likovni katalogi Slovenije' 

v Studijskem oddelku je bila 15. 
sept. otvoritev razstave Likovnih ka-
talogov Slovenije. V 14 vitrinah je 
razstavljenih čez 150 katalogov. 
Prof. Albin Lugarič, ki je razstavo 
odprl, je poudaril velik pomen kata-
logov, saj so navadno edini vreden 
dokument umetnikovega delovanja, 
seveda poleg slik ali kipov, in da bi ne 
smelo biti nobene razstave, kjer bi ne 
izdali spremnega kataloga. Razstava 
kaže bolj ali manj bogato bero slo-
venskih katalogov zadnjih 4 let in pri 
tem vidimo, da je Ptuj med sloven-
skimi mesti glede števila katalogov in 
tudi njihove vsebine, globoko na re-
pu, čeprav mu ne manjka, niti likov-
ne tradicije, niti umetnikov. Zlasti so 

na razstavi, ki jo je pripravila ptujska 
knjižnica, prikazani likovni katalogi 
slikarskih kolonij od ptujske, tako-
imenovane ,,borlske kolonije" do 
Dolenjske slikarske kolonije, katalo-
gi skupin raznih tematsko ali genera-
cijsko sorodnih slikarjev ali kiparjev 
ipd. Tako vidimo, da so katalogi po-
leg razstav in drugih kulturnih mani-
festacij dejansko najbolj otipljiv do-
kaz dejavnosti, če ne rečemo že 
kulturnosti, določene sredine, pokra-
jine ali mesta, izraz njegove moči ali 
nemoči. 

Razstava bo odprta v prostorih 
študijskega oddelka do 15. okt., vsak 
dan od 8.—19. ure. 

E. J. 

Ob 65. letnici godbe na pihala dobili 
nove instrumente 

Pred kratkim je bila v SP. Polskavi 
v občini Slov. Bistrica pomembna 
svečanost, na kateri so v okviru pra-
znovanj 30. obletnice osvoboditve 
in 65. obletnice aktivnega delovanja 
gasilske godbe na pihala predali god-
benikom nove instrumente. 

V Sp. Polskavi so se prvi ljubitelji 
glasbe zbrali že leta 1909. Združeni so 
takrat delovali pod vodstvom kapel-
nika Leopolda Serbineka, ravnatelja 
osnovne šole Fram. Da bi si zagotovi-
li kar najuspešnejše in hitro napredo-
vanje so se vključili v Gasilsko dru-
štvo Sp. Polsicava, kjer še danes 
uspešno delujejo. 

Kmalu po ustanovitvi so člani, 
godbeniki, ob pomoči vaščanov zbra-
li potrebna finančna sredstva, da so 
lahko kupili prve, že rabljene instru-
mente. Vse do leta 1941 je njihova 
aktivnost rastla. Kmalu so postali ne-

pogrešljivi na vseh prireditvah v kra-
ju in drugje. Večkrat pa so nastopili 
tudi v oddaljenejših krajih 
severovzhodne Slovenije. Okupacija 
je tudi za spodnjepolskavske godbe-
nike pomenila čas zatišja. Instrumen-
te so zamenjali za puške in drugo 
orožje. Takoj po vojni pa so se po-
novno zbrali in z delom nadaljevali. 
Vodstvo je prevzel kapelnik Ivan Pu-
čnik, ki je to nalogo opravljal polnih 
57 let, 35 let pa je bil tudi predsednik 
PGD Sp. Polskava. 

Z instrumenti, s katerimi so godbe-
niki iz Sp. Polskave igrali še pred voj-
no, so nadaljevali igranje vse do leto-
šnjega avgusta, ko so na posebni sve-
čanosti prejeli nove. Največ zaslug za 
to imajo prav gotovo krajani Sp. Pol-
skav^, ki so pričeli akcijo zbiranja de-
narja za nabavo novih instrumentov 
že pred skoraj dvema letoma. Največ 

sredstev za nabavo — 36.000 dinarjev 
je prispevala Kulturna skupnost oWi-
ne Slov. Bistrica. Skupna vrednost 
instrumentov je znašala 57.600 dinar-
jev, pa so tako razliko zbrali krajani s 
samoprispevki ter gasilsko društvo 
Sp. Polskava iz lastnih virov. 

Kljub temu, da so stari instrumenti 
bili v uporabi že okoli 80 let, jih Se ne 
nameravajo zavreči. Sklenili so, da 
jih bodo popravili in podarili osnovni 
šoli v Sp. Polskavi. Pričakujejo nam-
reč, da bo prav tukaj rastel novi rod 
spodnjepolskavske godbe na pihala. 

Svečanost ob prejemu novih instrumentov v Sp. Polskavi. 
VH 

Odprta razstava del 6. slikarske kolonije Poetovio - Ptuj 

v razstavnem paviljonu Dušana 
Kvedra so v ponedeljek, 15. septem-
bra odprli razstavo del 6. slikarske 
kolonije Poetovija — Ptuj. Razstavo 
je ob navzočnosti številnih predstav-
nikov družbeno-političnega življenja 
občine, nekaterih umetnikov, ki 
sodelujejo na razstavi in drugih, sve-

čano odprl dr. Vladimir Bračič, pred-
sednik upravnega odbora. V krajšem 
govoru je spregovoril o poslanstvu 
slikarske kolonije in njenih umetni-
kov, ki opravljajo neprecenljivo delo 
kot zapisovalci časa, ki ga izražajo s 
sliko in tako trajno obeležujejo čas, 
ki neusmiljeno teče naprej. Ob otvo-

ritvi razstave so izdali katalog, v ka-
terem lahko zasledimo podatke neka-
terih sodelujočih umetnikov. Razsta-
va bo odprta do 25. septembra. Ta 
čas pa na Borlu že ustvarja skupina 
11 umetnikov letošnje slikarske kolo-
nije. 

MG 



7. SLIKARSKA KOLONIJA NA BORLU JE PRIOELA Z DELOM 

Na gradu Bori seje 10. septembra 
zbralo 10 slikarjev in kipar. Delali 
bodo v okviru 7. slikarske kolonge 
poetovio, do 20. septembra. 
Otvoritvena slovesnost je bila 10. 
septembra; v imenu upravnega 
odbora je spregovoril v odsotnosti 
predsednika dr. Vladimira Bračiča, 
dr, Sergej Vrišer, dobrodošlico pa je 
umetnikom izrekel predsednik SO 
Ptuj, Branko Goijup. 

Pomen slikarske kolonije je zelo 
velik. Umetnike ne utesnjujejo 
nobene vezi, temveč u s t v ^ ^ o po 
svojem občutku, v svojem izrazu, ki 
jim je najbližji in zato najbolj 
kvaliteten. Bližnje pokrajine Haloz, 
Slovenskih goric. Dravskega in 
Ptujskega polja jim dajejo umetniški 
navdih. Tako slikajo človeka v 
njegovem okolju, slikajo ga v vsej 
njegovi veličini in neprisiljeno. To 
spoznanje se zrcali v številnih 
umetninah, ki so jih umetniki 
ustvarili v preteklih letih. Borlska 
kolonga se je s svojim poslanstvom 
uvrstila med vidne slovenske likovne 
manifestacije. 

Letošnji udeleženci borlske slikar-
ske kolonge so: Miha Maleš, Peter 
Adamič, Ive Seljak-Copič, Janez 
Vidic, Kamilo Legat, Jože Tisnikar, 
Bojan Golija, LajčiPandur, Charlot-

te Strobele (Dun^), Slavko Batista 
(kipar) in Viktor Goričan. Z 
njihovimi umetninami se bomo 
srečali prihodnje leto, ob otvoritvi 
razstave del 7. slikarske kolonije. 

Udeleženci slikarske kolonije na Borlu v odmoru. 
Foto: J. S. 

Ze na lanskoletnem srečanju pisa-
teljev iz vse Slovenije so se dogovori-
li, da bodo na letošnjem srečanju po-
svetili posebno pozornost tematiki iz 
NOV. V tem smislu so se torej slo-
venski pisatelji tudi skozi obdobje 
med dvema srečanj ima na gradu Sta-
tenberg pri Makolah , ki nudi temu 
dogodku posebno prijetno vzdušje, 
pripravljali. 

Letošnje srečanje je potekalo pod 
pokroviteljstvom največje delovne 
organizacije v občini Slov. Bistrica 
IMPOL, ki letos proslavlja 150-letni-
co obstoja ter sodelovanju skupščine 
občine in kulturne skupnosti Slov. 
Bistrice in Maribora. 

Simpozij je trajal dva dni: v petek 
12. in soboto 13. septembra. Oba 

dneva so pisatelji skrbno spremljali 
posebej zato pripravljene referate. 
Predvsem v sobotnem delu, po za-
ključnem referatu simpozija, ki ga je 
prispeval pisatelj Janez Svajncer, se 
je razvila bogata razprava, ki pa ni 
obsegla samo literarnega olsravnava-
nja snovi iz NOV temveč se je razširi-
la na področje zgodovinskih zapisov, 
ter političnih in družbenih odsevov 
revolucije v vsakdanjem življenju so-
dobnega človeka. 

Kot vedno doslej, na podobnih sre-
čanjih pisateljev, je Statenberg osve-
tlil veliko pomembnih izhodišč. Mo-
goče jih je razbrati iz revolucionarne 
dokumentacije zapisov iz NOV. S po-
sebnim zanimanjem so udeleženci 

srečanja razpravljali in izmenjali iz-
kušnje ob vprašanju, kako gledajo na 
snov iz NOB mladi, ki jih vojna vihra 
ni zajela. 

Ob zaključku letošnjega srečanja 
so se kot vsa pretekla leta tudi tokrat 
dogovorili, katero tematiko bodo ob-
ravnavali na srečanju prihodnje leto. 
Bili so enotni, da bo okvirna temati-
ka prihodnjega srečanja nosila naslov 
V ARENI ŽIVLJENJA SEM STAL. 
Za tak naslov so se dogovorili tudi iz 
razloga, ker bo prihodnje leto 100-le-
tnica rojstva slovenskega pisatelja 
Ivana Cankarja. 

Na srečanju se bodo pogovorili o 
funkciji literature in na sploh kultur-
nega poslanstva, o položaju književ-
nika v sodobni družbi in še nekaterih 
izvirnih temah. 

Sobotne zaključne svečanosti na 
Statenbergu, ki je bila v viteški dvo-
rani, so se udeležili tudi najvidnejši 
družbenopolitični predstavniki in 
predstavniki kulturnega življenja ob-
čine Slov. Bistrica in Maribor. 

VH 

V razmišljanje 
Srečanje z NO umetnostjo, ki jo 

označujemo kot cvetlico ali lepoto 
in ki jo označujemo kot najstarejšo 
dramo, je za nami. Predstave, ki je 
bila za vse ljubitelje umetnosti svo-
jevrstno doživetje tudi ne mislimo 
ocenjevati. Nekaj drugega imamo v 
mislih; takšnega mnenja pa je bila 
tudi večina gledalcev. Gre namreč 
za to, da smo ob gostovanju sku-
pine NIPPON NOGKU DAN na 
nekaj pozabili: izreči dobrodošlico, 
tistih nekaj toplih besed, ki včasih 
zelo veliko pomenijo. Saj ne da bi 
bili malenkostni. Prišli so od daleč, 
da bi nam dali del sebe, del svoje 
stare izrazne umetnosti, kolikor je 
pač to bilo mogoče v tistih dveh 
pičlih urah, koliko je trajalo naše 
srečanje z njimi. Sprejeti smo jih le 
z aplavzom. Nekdo bo porekel, da 
je to za umetnika dovolj; ali res 
vedno? Ce smo torej zatajili ob za-
četku, bi lahko napako popravili 
ob koncu, pa nič, O koncu predsta-
ve smo lahko le razmišljali. Prižga-
le so se luči, nekateri so zapustili 
gledališče, drugi pa so zopet čakali, 
da se bo nekdo le prikazal od ne-
kod. Ob tem je bilo negodovanje 
upravičeno. Pa le toliko, v raz-
^mišljanje... ^ 

V četrtek, 18. 
septembra se bomo v okviru 
programa III. ptujskih kulturnih 
srečanj, srečah ob 20. uri v 
ptujskem gledališču s satiričnim 
kabaretom Metla in zelo uspelim 
nastopom satire ŽELELI NISTE -
POSLUŠAJTE, v kateri se bosta 
predstavila znana igralca Janez 
Hočevar-Rifle in Nadja Strajnar. 
Satira je pri občinstvu vzbudila 
izreden vtis in kot taka nas torg 
vabi, da si jo ogledamo. 

F.B. 

Vojna in zločini 
(Odlomki iz spominov Ptujčana) 

(86) 

Tako je na mah postalo vse jasno'. Razblinile 
so se slutnje, ki so jih razširjala šušljanja od ust 
do ust. Številni zaskrbljeni obrazi so se zjasnili, 
v l ^ je oživel. Pogovori so se sprostili. Kakor da 
se je nekaterim odvrnil kamen od srca. Matere so 
zopet bolj veselo kramljale s svojimi malčki in jih 
stiskale na razbolela srca. Kakor da smo postali 
zopet yudje. Četudi p r e d a n i in oropani, č^irav 
y tujini, samo da si ohranimo golo življenje. T ^ o 
Je bilo čitati z mnogih obrazov. 

V takem razpoloženju nismo niti vedeli 
ogniti trajanja postanka na užički postaji. Bilo 
Juije nek^ med nami, ki so brez naročila začeli 
povezovati cule, da bi se zopet združili s 
Prvatelji, ki so nas prišli pozdravit. Ko smo jih 

vprašali, odkod so zvedeli, kdo jim je povedal za 
naš prihod, so odvrnili, da nihče. Temveč da 
hodBO vsak dan od zore do noči čakat na 
postajo, da bi morda zopet videli in pozdravili 
svojce in prijatelje. 

Toda za nas še ni bilo konca. Vlak je 
nadaljeval pot v neznano. Zopet smo se 
poslavljali in marsilcetero oko se je znova orosilo. 
Zbogom in na svidenje smo V2klikali navzkriž. 
Stegovali smo se skozi okna in mahali, dokler 
niso v daljavi izginili obrisi postajnih zidov. 

JA TRAŽIM NJIH DESETERO! 
Nobeni kilometri te nesrečne vožnje niso 

potekali tako hitro, kakor od užičke postaje 
dalje. Se nekjakrat smo se ustavili in v čedalje 
bolj počasni vožnji so zacvilile stranske tirnice in 
zaškripale zavore. Na postajnem poslopju je bilo 
z velikimi čricami napisano „CA0\ .K" . 

Nič več se ne spominjam podrobnosti 
čačandcc'postaje. Cim je vlak obstal, so po vrsti 
začeli odpirati vrata vagon za vagonom: „Alle 
austeigen! AUes mitnehmen!" Seje glasilo'zadnje 
gestapovsko povelje. 

Po celem vlaku je zavladal velik nemir. Vsi 
smo hiteli pospravjat malhe. Nejveč dela so 
imele uboge matere, ki so poleg pospravljanja še 
morale miriti in odprav^ati otroke, ki so 
vznemirjeni začeli drug za drugim glasno-jokati. 
Gestapovci so prigai^jali. Hiteti je bilo treba. 

Zopet so se razlegale gnusne'kletvice in ostudne 
psovke v tujem jeziku. 

Na postaji je bilo precej ljudi. Vodilni 
SS-ovec se je na peronu pogovarjal z uradniki, ki 
so prišli prevzemat prvo naročeno človeško 
pošiljko, ki jo je kdaj pntovoril vlak na čačansko 
postajo. Pred postajnim poslopjem je stalo več 
kmečkih vozil s konjskimi, pa tudi z volovskimi 
zapregami Naenkrat se je z velikega lestvičastega 
voza, ki je bil pripravljen kakor da bi hotel 
naložiti seno, pognal staait možak srednjih let, 
ostrih možatih potez, z odločnim po^edom 
živahnih oči, oblečen v jahalne hlače, z narodno 
ovezenim telovnikom in šajkačo na glavi. 
Sunkovito se je prerinil do skupine, ki se je 
pogajala za naš prevzem: „Ja sam taj in taj. Ja 
imam toliko velik posjed, da m o ^ pored svoje 
porodice još njih desetero da preživim. Smiluju 
mi se brača Slovenci, koji sada toliko pate. Ja 
trežim njih desetero!" 

Nastala je tišina. Spogledali so se. Presenetil 
jih je . . . KO je tolmač prevedel gestapovcu v 
spakedrano nemščino njegovo zahtevo, je da 
odločno odrezal: „Ausgeschlossen!" Gostoljubni 
domačin se je umaknil, se pogovoril na kratko % 
ostalimi vozniki in jjočasi so se odpeljali voz za 
vozom. 

Dalje prihodnjič. 



DR. FRAN BRUMEN 

ASTHMABRONCHIALE 
(Nadaljevanje in konec) 

Tudi iz tega skromnega raz-
glabljanja je razvidno, kako kompli-
cirani so nekateri problemi in kako 
individualno in nič šablonsko je po-
trebno ravnati s posameznimi pri-
meri. 

KLINIČNA SLIKA BOLEZNI JE 
ZELO ZNACILNA in jo je zato 
lahko razpoznati. Tipično alergično 
obolenje nastaja vselej v mlajših le-
tih. AKUTNI ASTMATIČNI NA-
PAD NASTANE NAVADNO SKO-
RAJ TRENUTNO IN NEPRIČA-
KOVANO in lahko traja, kakor že 
omenjeno, nekaj minut do nekaj dni. 
Tudi jakost napada kaže velike raz-
pone, od najlažje stopnje oviranega 
dihanja do najtežjega stanja velike 
prizadetosti z znaki dušenja in hlad-
nimi oznojitvami. Najtežji primeri 
včasih prehajajo v značilno astma-
tično stanje, ki traja nenavadno dol-
go časa. 

GLAVNI IN PREVLADUJOČI 
SIMPTOM JE OTEŽKOCENO DI-
HANJE, DUŠENJE Z ZNAKI PRI-
MANJKOVANJ;\ ZRAKA. Poseb-
no otežkočena in tudi podaljšana je 
doba izdihanja. Naporno kašljanje in 
izkašljevanje žilavega geloznega iz-

pljunka. V dokaj gostih primerih 
nastopajo kot predhodni in uvodni 
znaki nahod, mučen kašelj, kihanje, 
svojevrstno srbenje kože, neopredel-
jene bolečine v nekaterih sklepih 
(tudi to dokazuje zvezo alergičnih 
mehanizmov obeh obolenj) migre-
nozni glavoboli, tesnobne more v pr-
sih in neredko nepojasnjene, oziroma 
neutemeljene prebavne motnje. Pri 
vseh teh obolenjih so lahko na delu 
komponente preobčutljivosti. Zelo 
značilne so tudi samopomočne poze 
bolnika, ki z napenjanjem dihanju 
pomožnega mišičevja, opirajoč se z 
rokama ob trdno podlago, ponavadi 
ob oknu sloneč išče olajšanja grozlji-
vi situaciji. Gianotično — modrikas-
to zaripli izraz na obrazu kaže, d a j e 
dovajanje kisika nezadostno. Poja-
čano kašljanje in izkašljanje večjih 
količin značilnega izpljunka napove-
duje popuščanje in konec mučnega 
napada, kateremu sledi občutek bla-
godejnega olajšanja in sprostitve du-
šenja. 

ZDRAVLJENJE ASTME SE 
RAVNA PO TRENUTNEM STAN-
JU. Pri bolezni v mlajših letih je 
posebno važna ugotovitev alergične 

osnove, ki je za usmeritev zdravljenja 
merodajna. Podlaga in opora je 
najizčrpnejša anamneza, pri čemer je 
IZREDNO VAŽNO UPOŠTEVAN-
JE POKLICNE ZAPOSLITVE. PO-
TREBNE SO PODROBNE KOŽ-
NO—TESTNE PREISKAVE. Toda 
za trdnejši in zanesljivejši dokaz aler-
gije dihalnega aparata je priporočlji-
va OBREMENITEV Z ANTIGEN-
SKIMI SNOVMI. Cim ugotovimo 
alergene, je potreben POSKUS 
DESENZIBILIZACIJE, ki je, če us-
pe adekvatno vzročno zdravljenje. 

Potrebno je žal povedati tudi tukaj, 
da ni mogoče priporočati nekakšnega 
šablonskega zdravljenja v smislu 
nekdanjih navodil ,domačih zdrav-
nikov'. Pravilno je temveč strokovno 
zdravljenje, ki bo najverjetneje iska-
lo in našlo ustrezno usmeritev. Zato 
se omejimo na nekatera SPLOSNA 
NAVODILA: opustiti kajenje, ome-
jiti uživanje alkoholnih pijač, izogi-
bati se prehladom. Bivalnih pro-
storov, posebno še spalnice, naj 
centralna kurjava preveč ne izsuši. 
NIKAKOR NE POD 45<¥o RE-
LATIVNE VLAGE. Astmatik se naj 
ravna po vlagomeru, ki ga lahko 
kupimo za majhne denarje. Najbolj 
zdrava ovlažitev zraka se giblje okrog 
60'̂ 7o. Izogibati se je treba nečistemu 
in zaprašenemu ozračju, kar je 
posebno važno pri zaposlitvi in 
skrbeti za zdravje obnosnih votlin — 
sinusov. 

POLEG TEGA IMA ZDRAVNIK 
NA RAZPOLAGO SE MNOGE 
MOŽNOSTI, predvsem v zdravilnih 
sredstvih, tako v boju proti nadležne-
mu kašlju, kot so sredstva za olaj-
šanje izkašljevanja in ublažitev nasil-
nosti kašlja, pripravki proti krčem v 
sapnikih, inhalacijski preparati in 
naprave, antibiotiki, klimatska 
zdravljenja, vdihavanje kisika, 
psihoterapija, eventuelni kirurški po-
segi predvsem v nosu in v obnosnih 
votlinah, desenzibilizacija in končno 
močno delujoča zdravila, ki delujejo 
podobno kot hormoni nadledvične 
žleze. 

Bronhialna astma je težko obo-
lenje, vendar današnja medicina pre-
more tudi na tem področju dovolj 
efektnih pripomočkov, d a j e V VSA-
KEM PRIMERU MOGOČE DOSE-
ČI ZADOVOLJIVO STANJE. 

Naša arheološka 
• J ^ V w najdišča 

HVALETINCI 
Na vzhodnem obrobju Pesniške 

doline, nekaj jia ravnini, nekaj še po 
obronkih gričevja ležeča vas ni 
povsem brez arheoloških sledov. 
Tako so pri Pučkovih v Hvaletincih 
19 pred leti našli 6 m dolgo kamnito 
orodje (na sliki), ki ima prevrtano 
luknjo. Prav ta luknja je skrivnostna, 
saj predmet tako spominja na kamni-
te kopače, vendar je za tako rabo 
premajhen. Najdbo je učitelj Lorber 
s Cerkvenjaka pridobil za mariborski 
muzej, kjer je sedaj shranjena, ni pa 
še raziskano, ali gre za izgubljen 
predmet ali pa za morebitne sledove 
kake najstarejše naselbine. Ta bi bila 
vsekakor tudi tu že verjetna, saj je iz 
okoliša Vitomarcev znanih precej 
kamnitih orodij, sledovi starih koč v 

bližnjih Andrencih pa morebiti ka-
žejo, kje in kaj bi bilo tudi v Hva-
letincih pričakovati. 

Tudi druge hvaletinške arheološke 
točke so nejasne. Tako je na ka-
tastrski mapi področje travnikov za-
hodno od potočka označeno z ime-
nom ,,Gomila"drugje — na prvem 
grebenu severno od vasi. Tam so se-
daj njive, zato o morebitnih gomilah 
ni več nobenega sledu, če so seveda 
sploh kdaj bile in ni do tega imena 
prišlo le zaradi oblike griča. 

Po domačem izročilu naj bi bilo na 
enem izmed južnih pobočij Bukušaka 
v Bračkovem gozdu ,,gradišče". 
Kako je do te pripovedi prišlo, ni 
znano, saj tam ni videti za gradišča 
značilnih sledov — jarkov in okopov, 
a tudi lastnik sam nič ne ve o nobenih 
najdbah. V arheološkem pogledu so 
torej Hvaletinci še dokaj skrivnostni. 

JANEŽOVCI 
Rogozniška dolina z obrobnim gri-

čevjem kaže od pričetka pri Gomili 
do Ptuja sledove stare naselitve. Na 

vznožjugričevja na južni strani doline 
v Janežovcih pričata o tem dve posa-
mični gomili, skriti na obrobju goz-
dov. Prva od njiju je skrita v rav-
ninski goščavi na družbeni posesti ir 
je široka 13, visoka pa 1,3 metra. V 
sredini ima že zaraslo jamo, ki doka-
zuje, da so tu nekoč že iskali ,,za-
klade". Po pripovedovanju okoli-
čanov so neznani ljudje kopali tt 

okrog leta 1920 in baje našli v gomiij 
,,svetle lonce". Ker v ptujske® 
muzeju ni zapiskov o kakem razisko-
vanju, so bili najbrž na delu dnigi 
kopači. 

Nedaleč stran, na sosednjem 
gozdnem obronku je v Kacovem 
gozdu druga enako velika gomila, 
Tudi ta je že razkopana, saj v njej 
zeva 2 X 4 m velika in več kot dva 
metra globoka jama. Ko so si jo pred 
desetimi leti ogledovali arheologi, so 
našli na dnu le kose apnenčastih 
kamnov in nekaj črepinj posod iz 
rimske dobe. To pomeni, da je gomi-
la iz rimskega časa in da je imela žgan 
grob najbrž obložen s kamenjem. Vse 
drugo so kopači seveda razdejali in 
ker zaradi po navadi zelo skromnih 

najdb najbrž niti niso prišli na svoj 
račun, so zgodovini domačega kraja 
prizadejali samo škodo. To je potem 
edina posledica pretirane vneme 
nekaterih radovednežev pa naj jih je 
pri tem vodila želja po odkrivanju 
skrivnostnega ali pa celo pohlep po 
skritih zakladih. 

JIRŠOVCI 

Nemški arheolog R. Paulsen je 
pred zadnjo vojno v svoji obsežni 
knjigi o kovanju novcev pri keltskem 
plemenu Bojev (na današnjem za-
hodnem Madžarskem) v zvezi s so-
sednjo Gomilo omenjal tudi Jiršovce 
kot najdišče keltskega denarja. Ni 
uspelo razjasniti, od kod mu ta po-
datek, saj o takih najdbah v d<> 
mačem pisanju in v ptujskem muzeju 
ni nič znanega. Keltske najdbe so v 
gričevju Slovenskih obrobij ravnic 
Mure 'in Drave, kjer so Kelti tudi 
zares prebivali. Za Rogozniško dO; 
lino kot neposredno zaledje Ptuja bi 
taka najdba ne bila preveč prc; 
senetljiva, čeprav tod najbrž nikoli ni 
vodila kaka pomembna pot. 

Stanko Pah^ 



Atletsko prvenstvo Slovenije za pionirje 
(DVE MEDAUI V PTUJ) 

12. 9. 1975 je bilo v Novem 
^estu v organizaciji temkgšnjega 
^ prvenstvo Slovenije za pionirje 
in pionirke. Tekmovalo je okoli 100 
jiladih atletov, med i^imi tudi dve 
ptujčanki. Na jbo^ i rezultat je 
posegel Novogoričan Tišman, ki je 
preskočil višino 191 cm in tako 
postavU novi državni rekord za 
pionirje. Tudi tekmovalki iz Ptuja 
sta tekmovale odlično. Alenka Šolar 
je v teku na 300 m v času 44,0 
osvojila zlato kolajno, Milena 
Cestnik pa v teku na 600 m s časom 
1,45,7 srebrno. Obe sta se tudi 
uvrstili v repreezentanco Slovenije, 
ki se bo pomerila naslednjo nedeljo 
s pionirji in pionirkami Avstrije v 
Cdovcu. To je seveda veliko 

jriznanje mladima tekmovalkama, 
d sta letos dosegle že več dobrih 
uspehov. 

V soboto in nedelo pa je bilo v 
Celju ekipno ^ e n s t v o skupine A za 
prvenstvo SFRJ. Ptujčani so imeli 
realno možnost, da bi kot ekipa 
osvojili peto mesto v Slovenci, 
vendar se na žaalost niso udeležili 
tega tekmovanja zaradi pomanjkanja 
finančnih sredstev. Zato bo treba v 
bodoče posvetiti atletiki s strani 
financiranja več pozornosti. Prav 
»otovo so ti letos osvojili največ 
colajn v republiškem, zveznem oz. 
mednarodnem merilu od vseh 
športov naše občine in zato tudi 
zasluži o izdatnejšo finančno pod-
poro. Qp 

>bprvi preizkušnji: spretnostna vožnja 

S LOVENSKA BISTRICA 

Rally »Prijateljstvo 75" 
DOSLEJ NAJUSPEŠNEJŠA MANIFESTACIJA BISTRIŠKEGA 

AMD 

Pred nedavnim je bil v Slov. 
Bistrici, v organizaciji Avto moto 
društva Slov. Bistrica, tradicionalni, 
letos četrti avto rally pod naslovom 
»Prijateljstvo 75". Letošnja priredi-
tev je bila posvečena tudi 30. 
obletnici osvoboditve. Temu primer-
na pa je bila tudi udeležba 
tdcmovalcev, za katero organizatogi 
Wgo, da je bila letos najuspešnejša 
od vseh podobnih v slovenskem 
tnerilu. Skupno pa je rally, udeležilo 

avtomobilistov iz 12 društev 
Slovenge. 
, Tekmovarfle, ki je potekalo v 
štirih kategorijah za posameznike in 
^ posebno ekipno, je prineslo nekaj 
pomembnih rezultatov tako na 
področju spretnostnih voženj kakor 
tudi v etapnih vožrgah, ki so 
potekale od Slov. Bistrice do Hoč, 
Miklavža in še nekatere kraje 
izhodne Slovenije. Najvei^e število 
tekmovalcev je bilo v kategoriji vozil 
do 750 ccm, kjer je tekmovalo kar 

udeležencev. Najuspešnejši med 
•Jijmi je bil ing. Alojz Mlakar, član 
^ D Slov. Bistrica pred Milanom 
$r^žlom ZŠA Celje in Brankom 
'arkušem iz AMD Slov. Bistrica. 

Bistričani so bili uspešni tudi v 
kategoriji do 1150 ccm, kjer je med 
15 tekmovalci osvojil n^vigi naslov 
Rafko Krajnc iz AMD Slov. Bistrica 
pred Stankom Borkom prav tako 
članom AMD Slov. Bistrica. Tretji v 
tej kategoriji je bil Zlatko Draškovič 
iz Ribnice. 

V ka t^org i nad 1150 ccm sta 
bila najuspešnejša Simon Širovnik iz 
AMD Celje in Majjan Abram iz 
AMD Litija. 

V enotnem razredu žensk je bila 
n^uspešnejša Milena Kožar iz 
Laškega pred Silvo Valand iz AMD 
Poljčane in Danico Razgoršek, AMD 
Slov. Gradec. 

V generalni uvrstitvi posamezni-
kov je bil nquspešnejši domačin ing. 
Alojz Mlakar član AMD Slov. 
Bistrica pred Milanom Grajžlom iz 
ZŠA Ce§e, Rafkom Kiajncom in 
Brankom Turkušem iz AMD Slov. 
Bistrica ter Bogom Gresarjem iz 
AMD Laško. 

Ekipno so bili n^uspešnejši člani 
ZŠAM Celje pred AMD Laško in 
AMD »Slander" iz Celja. 

VH 

KARTING 

ODLIČNA VOŽNJA PTUJČANOV 
Za S. dirko za državno prvenstvo 

</ kartingu je bilo od l i čno 
pripravljeno tekmovanje na znani 

stezi v Postojni pred Postojnsko 
jamo. 

M o č n o ptujsko zastopstvo je 
tokrat p prikazalo od l ične vožnje m 
lahko trdimo, da tekmovalci kot 
celota tvorijo h o m o g e n o in prekalje-
no ekipo. Gledalci, ki jih je bi lo nad 
2 5 0 0 , so bili priča drznim vožnjam 
in Ptujčani so zlasti v kategorqi 125 
ccm dominirali, saj se je 6 
tekrnovalcev uvrstilo v finale. Po 
odlični vožnji je Pislak dosegel 2 . 
mesto; Slana 3. mesto; F. Krajnc 5 . 
mesto; Vindiš 8. mesto; Aracki 12. 
mesto; B. Drajnc 13. mesto in 
Domiter 2 1 . mesto (žal je slednji 
tokrat imel smolo , saj mu je v 
odloč i lnem trenutku odpovedal 
stroj). 

V kategoriji 100 ccm je p o n o v n o 
odl ično vozil Langerholc, samolo pa 
je imel v finalni vožnji Korošec, ki 
ga je na startu obrnilo ter je kljub 
vsemu do konca privozil do visoke 
uvrstitve. Langerholc je dosegel 2 . 
mesto; Korošec je dosegel 7. mesto; 
Žemljic 15. mesto in Prosenjak 20. 
mesto. 

V kategoriji juniorjev 100 ccm je 
dosegel svoj dosedaj največji uspeh 
Babic, ki se je uvrstil na 4. mesto, 
na 9. mesto pa se je uvrstil mladi 
Lešnik (ki mu je bila to šele druga 
diirka) ter prikazal od l i čno vožnjo. 

Ekipni vrstni red je naslednji: 
AMD Ptuj 124 točk ; sledijo Vrhnika 
116; Moste-Ljubl jana 101; Kopriv-
nica 79; Postojna 77; Nova gorica 
62; Koper 5 8; Zagreb 54; Ilirska 
Bistrica 41; Zagreb-Gornji grad 35 
točk . Prihodnjo nedeljo, to je 28 . 
septembra, pa b o d o Ptujčani 
nastopili v tekmovanju za republi-
ško prvenstvo, ki bo v Celju. 

ORMOŽ: TRIMČKANJE S 
KOLESI 

254 UDELEŽENCEV 
Med osmo in enajsto uro je bilo 

minulo nedeljo na cesti Or-
mož—Pavlovci—Ivan j kovci—Lit-
merk—Ormož zelo živo. Kolesarjev 
je kar mrgolelo in marsikateremu 
motoriziranemu vozniku, ki je hitel v 
nedeljskem dopoldnevu proti Ljuto-
meru, Radencem, Radgoni ali M. So-
boti, so trimčkarji na kolesih „Sli na 
živce". Eno izmed gesel, s katerimi je 
telesnokulturna skupnost Ormož va-
bila na akcijo TRIM kolesarjenja je 
bilo „avto in moped v garažo." To je 
storilo 214 udeležencev akcije, ki je 
glede na to, ker je bila organizirana 
prvič, kar lepo uspela. 

Akcijo TRIM kolesarjenja bodo v 
Ormožu ponovili oktobra. Takrat bo 
verjetno tudi primernejši čas glede na 
to, da so tokrat nekateri počivali, 
oziroma ,,jemali sapo" po vinogra-
dih in sadovnjakih ob progi (posebno 
čez Litmerk) tako, da je grozdje in 
sadje ležalo tudi na cesti... Res, da so 
takšne ,,norčije" počenjali samo o-
troci. 

jr 

MOTOKROS 

Vesenjak in Šegula uspešna 
v nedeljo je bilo v Dragonji vasi 

pri Črnomlju državno prvenstvo za 
50 ccm mopede in 125 ccm 
tekmovalne stroje. 

Na tekmovanju so nastopili tudi 
Ptujčani. V kategoriji 50 ccm so 
nastopili Kmet, Pajnkiher, Purg in 
Čuš, ki pa tokrat niso imeli srečnega 
dneva, saj so se vsem po vrsti 
pokvarili tekmovalni stroji. 

V kategoriji 1_25 ccm pa sta 
Ptuičana Peter Šegula in Sil vin 
Vesenjak dosegla v isoko uvrstitev. 

Peter Šegula je v obeh vožiyah 
zasedel 2. mesto ter neprestano 
ogrožal vodečega Šinkovca iz 
Orehove vasi, ni pa mu uspelo ga 
prehiteti. Silvin Vesenjak pa je v 
prvi dirki slabo štartal ter je bil šele 
deveti, v drugi voži^i pa je zasedel 4 . 
mesto. 

Proga je bila težka in mastna, 
zanimivo tekmovanje pa si je 
ogledalo nad 3 . 0 0 0 gledalcev. 

V nedeljo bo v Orehovi vasi dirka 
za državno prvenstvo 125 ccm, ko na-
stopita Peter Segula in Silvin Vese-
njak, prav tako pa bo mednarodna 
dirka 250 ccm tekmovalnih strojev. 
Nastopili bodo tekmovalci iz Avstrije 
CSSR, Madžarske, Italije in drugi. 

Ljubitelje motokrosa obveščamo, 
da je možno v pisarni AMD Ptu j ku-
piti vstopnice v predprodaji po 15 
din. 

XVIII. jugoslovanski aerorally 
Končano je tekmovanje — aero-

rally za pokd maršala Tita, ki so se 
ga udeležili tudi piloti ptujskega 
aerokluba. 

Prvič so na rallyju sodelovali zra-
ven pilotov tudi navigatorji in tako je 
bila ekipa aerokluba Ptuj sledeča: pi-
lot Cuček z navigatorjem Krepflom 
in Hojnik z navigatorjem Plavča-
kom. 

Tekmovalci so vozili pet etap, kjer 
jim je težave delalo predvsem letošnje 
nestalno vreme. Pot letenja je bila od 
Murske Sobote do Slavonskega Bro-
da, v nadaljevanju do Tuzle, Prišti-
ne, Prilcpa, Kumanovega v Paračin. 

Na letališču v Murski Soboti je že 
prvi dan prijetno presenetil Ptujčan 
Hojnik, ki je zasedel I. mesto v tek-

movanju za pokal Pomurja. Tekmo-
vanja se je udeležilo 30 tekmovalcev, 
ki so na letalskem mitingu, kjer se je 
zbralo nad 15.000 gledalcev prikazali 
vrhunsko tehniko pilotiranja, sode-
lovala so tudi jadralna letala in pa-
dalci. 

Po tridnevnem tekmovanju pa je v 
Kraljevu na veličastnem aero-mitingu 
zastopnik maršala Tita generalni pol-
kovnik Enver Cemalovič predal pred 
40.000 gledalci pokal zmagovalcu 
Miju Banu iz Osijeka. Končni vrstni 
red pa je prinesel uspeh tudi ptujskim 
tekmovalcem, Hojnik—Plavčak sta 
se uvrstila na odlično 5. mesto, Cu-
ček—Krepfl pa na 9. mesto. S tem so 
dokazali svoje sposobnosti in znanje. 

anc 



ROKOMET 

DRAVA : BELTINKA 
12 : 17(6:10) 

Po nekaj letih premora smo lahko 
v soboto ponovno gledali žensko 
ekipo Drave, ki je nastopila proti že 
rutiniranim nasprotnicam. Ekipo 
Drave sestavljajo mlade, nekatere 
zelo nada^ene igralke, ki pa se 
zaradi neizkušenosti niso mogle 
uspešno zoperstav^ati gostjam in bo 
trener moral predvsem povečati in 
utrditi obrambno taktiko. V ekipi 
bo moral še najti tudi igralke -
levakinje, ki so nujno potrebne. 
Prikazana je bila dopadljiva igra in 
gostje so bile iznajdljivejše ter 
točneje streljale. 

Za gostje so bile uspešne Toplak 
6, Karaš in Rajner 3, Kuzma in 
Tratnjak po 2 in Hozjan 1. Za Dravo 
pa Hojnik 4, Kranjc 3, Brumen in 
Sirec 2 ter Dobrijevič 1 gol. Tekmo 
je pred 100 gledalci dobro vodil 
Stros iz Maribora. 

anc 

KOŠARKA 
DRAVA : UUTOMER 

M : 65 (42:36) 
y nadaljevanju prvenstva so 

košarkaši ponovno slavili zmago ter 
si utrdili položaj na 3. mestu v 
razpredelnici. 

Prikazana je bila hitra in 
dinamična igra in so domačini skozi 
vso igro prepričljivo vodili, da je 
lahko trener Kravina dal priložnost 
vsem igralcem. 

Sodnika Koprivica in Inkret sta 
pred 150 gledalci tekmo dobro 
sodila. Domačini so se zlasti izkazali 
z obrambno igro pod košem ter z 
hitrimi protinapadi. 

Za goste so bili uspešni Vaupotič 
21, Makoter 12, Hrga in Sobočan 
10, Mlinaric R. in Deškovič 5, 
Mlinarič Z. 2 koša, za domačine pa 
Dobrjjevič 18, Peček 13, Šarman 
12, Serona 10, Marčič Z., Marčič 
M. po 8, Musič 6, Srečkovič 5, 
Sotler in Neubauer po 2 koša. 

anc 
NOGOMET 

HOČE : PARTIZAN-PTUJ 5 : 5 
(3:3) 

Na zelo blatnem in razmočenem 
igrišču v Hočah so Ptujčani uspeli 
izvleči točko. V poprečni igri je pri 
obeh ekipah bil slabši del moštva 
obramba. Tako za domačine kot za 
goste bi lahko bil rezultat tudi 
drugačen in vigi, če n e b i napadalci 
obeh moštev zapravljali tudi 
stoodstotnih priložnosti. 

Za domačine je bil uspešen Geizer 
2, Stojilkovič, Znižaj in Volk 1 gol, 
za Partizan, Ptuj pa Drago Verdenik 
4 m Vrečar 1 gol. V nedeljo igra 
Partizan, Ptuj v Ljudskem vrtu proti 
ekipi Race „B". 

STRELSTVO 
V n e d e l o , 7. septembra so se v 

Ptuju pomerile z z račno puško 
desetčlanske ekipe strelskih družin 
iz p tu jske občine . Ekipe so 
nastopale v mešanem sestavu 
(pionirji , mladinci in člani). Škoda 
je le, da nekatere družine niso 
sodelovale v popolnem sestavu. 
Tekmovalo je 107 strelcev in strelk. 

Rezultat i : 1. Turnišče 1. 1 6 1 0 k r . ; 
2. Kidričevo 1463 kr.; 3. Turnišče 
II. 1462; 4. Železničar 1381 kr.; 5. 
Merkator 1332 kr.; 6. K. Kombina t 
1254 kr.; 7. Juršinci 1223 kr.; 8. 
Delta 1174 kr.; 9. Gradb. p. Drava 
1137 kr.; 10. TAP (nepop. ekipa) 
83 kr. 

Zmagovalna ekipa in najboljši 
posamezniki so prejeli t rofe jo v 
trajno last. 

Med člani je bil najuspešnejši 
S tanko Pulko, 172 krogov. 



naša 
pisma 

POHOD OB ž i a 
OKUPIRANE U U B U A N E 

Zjutra smo se zbrali pri 
železnišja postaji. Čez nekaj časa 
je pripeljal avtobus, ki nas je 
odpeljal v Ljubljano. V avtobusu 
nam je dal tovariš Branko Fuks 
točna navodila, kje bomo parki-
rali, če se bi kdo izgubil, da bi 
našel avtobus. 

Potem smo odšli peš do neke 
postne, kjer smo se odpeljali do 
starta poti. Prehoditi smo morali 
deset lalometrov. Na startu smo 
morali oddati odrezek kupona, da 
smo potem dobili na koncu poti 
značko. Hodili smo hitro in tiho. 
Ko smo prišli nazaj v mesto, se 
nam je zdelo to zelo kratko. Odšli 
smo še naprej po glavni cesti in 
prišli do ciga. Na cUju je bilo čez 
sto tisoč ljudi iz vseh republik. 
Tam smo bili zelo stisnjeni, ko 
smo odh^ali skozi ci^. Sedli smo 
po parku in se malo odpočili po 
dol^ poti. Ko smo hodili, je bilo 
vreme sončno, ko pa smo sedeli v 
parku, pa je nek^krat začelo 
deževati in zopet se je prikazalo 
sonce. 

Nekateri so prehodili samo pet 
kilometrov. To je bilo v spomin 
tridesetletnice osvoboditve Ljub-
ljane. Ko smo se vmUi domov, 
smo bili vsi veseli, saj smo si lahko 
ogledali tudi mesto. 

Edvard Pušnik, 
7. C, OS Poljčane 

BIL SEM OBLAK 

(Domišljg^i spis) 

Ko se je zvečerilo, sem se 
truden odpravil spat. Komaj sem 
dobro zadremal, že mi je v goste 
prišla lisica. Nagovarjati me je 
začela, da bi ji povedal, kje spijo 
putke. Ker pa ji iz previdnosti 
nisem povedal, sva' se odpravila 
dajge v svet. Od nje sem se naučil, 
kako je treba biti prebrisan; A se 
me je hitro naveličala, ker sem bil 
spretnejši od nje. Zato se je 
odločila, da odide drugam, da bo 
mogoče tam prva. Naučila me je 
tudi nekaj čarovny. Toda na to ni 
mislila, da bi jo v umetnfiah 
premagal Ko je odšla, sem se 
spremenil v oblak, da bi jo 
opazoval, kod hodi A že sem se 
spustil,' da bi jo opazoval, ko sem 
zagledal nekako belo kepo. Spustil 
sem se bliže in videl, da so bile 
vile. Ko sem se spustil tik nadihe, 
sem jim prisluScoval. Govorile so 
o ljudeh m otrocih. Toda meni ni 
bilo za poslušanje. Očarala me je 
njihova lepota. Rad bi se 
spremenil v človeka, a si nisem 
upal, saj 'sam ne vem, kaj bi z 
mano naredile. Se vedno sem bil 
pri vilah, ko me je poklicala 
mama. Sedaj sem zopet človek in 
se spominjam, kako je bilo v tem 
nedosegljivem svetu. Vendar so 
bile to le sanje. 

Stanko Kostai\jevec, 
6. b, OS Markovci 



osebna kronika 
RODILE SO: 

Ana Nedeljko, Andrenci 41 -
dečka; Jožica Kovačič , Glavni trg 5 
- deklico; Erika Meško , Kidričevo 1 
- Mitja; Marija Šegula, Bodkoci 42 
- Davorina; Marga Veljačič, 
Loperšice 22 - deklico; Terezija 
Mirkovič, Kidričevo 10 — Vesno; 
Marija Repinc, Jablovec 33 — 
Roberta; Marija Drevenšek, Vito-
marci 60 - Damjana;^Ivanka H o t k o , 
Toplakova 1 — Z en jo; Pavlina 
Vinkler, Janški vrh 61 - Milana; 
Nada Beranič, Mihovce 31 - Lidijo; 
Jožica Trstenjak, Loperšice 28 — 
Valerijo; Zdenka Prejac, Mestni trg 
3 - dečka; Marija Šumenjak, 
P l a c ^ v c i 23 - deklico; Marija 
Kirič, Loperšice^ 45 - Boštjana; 
Zdenka Pongračič, Zagrebška 82 — 
deklico; Matilda Krošel, S topno 3 -
Gorazda; Frančiška Valenko, Dor-
nava 32 — dečka; Majda Anžel , 
Kidričevo 13 - Mitja; Terezija 
Jurič, Tiha pot 2 — Aleksandra; 
RozaUja Kekec, Mez^ovci 9 -
deklico; Terez^a Mikoiic, Sitež 8 — 
deklico. 

POROKE: 
Anton Papež, Zlatoličje 8 6 in 

Vladimira^ Sprah, Slovenski trg 2; 
Alojz G e č , Pobre^e 61 in Danica 
Gojkošek, Pobrezje 3 8 ; Ludvik 
Kumer, Destrnik 3 3 in Marija 
Benko, Loč i č 23 . 

UMRLI SO: 

Terezga Kumparič, Središče 20, 
roj. 1922, umrla 6. septembra 1975; 
Elizabeta Debeljak, Reševa 19, roj 
1926, umrla 9 . septembra 1975; 
Marija Brečko, Savinjsko 1, roj. 
1904, umrla 9. septembra 1975; 
Ana Gunžer, Cesta kurirjev NOV 9, 
roj. 1896 , umrla 10. septembra 
1975; Kristina Šte fanč ič , Čufaiieva 
15, roj. 1908 , umrla 11. septembra 
1975; Marija Hercog, Slatina 68 , roj. 
1923, u m r k 11. septembra 1975; 
Ivana A m e č i č , Paradiž 23, roj. 
1895, umrla 12. septembra 1975; 
Alojz Brenčič , Tomšičeva 27 , roj. 
1888, umrl 12. septembra 1975 . 

horoskop 
OVEN (21. 3 . -20 . 4); Sami 

poskrbite, da vas bodo vsi veseiijj 
ponosni. Napaka iz prejšnjegj 
tedna bo kmalu odrinjena \ 
pozabo. Ustvaijahiost, ki se j, 
dolgo nabirala, sed^ samo leti oj 
vas. Uspete zvečer. 

BIK (21. 4 . - 2 0 . 5.): Povsodpj 
res ni treba biti mamica zraven. 
Napačno si domišljate, da v« 
živflenje nekdo hodi za vami ij 
Vam stregel! Storite sami, 
ni tako težko. Neumnosti vam že 
gredo po glavi. 

DVOJČKA (21. 5 , - 2 2 . 6.);! 
Cesar se boste odsled^ lotili, vajj 
bo šlo gladko od rok. Zanimivo bo 
v soboto. Srčece se je umirilo v 
mirnem pristanu zato ne bo vec 
glasnega razbijanja ob pričakova-
nju. 

RAK (23. 6 . - 2 2 . 7.): Mislim, 
kako bi ušli kazni, bo naredil 
koner znak od zgor^. Najprej vam 
bodo grozili, a se ne boste dali, 
potem začnete razmišljati. Nespô  
sobnih se kmalu znebite, strahu pa 
še nekaj ostane. 

LEV (23. 7 . -22 . 8.): Ne 
petelinte se tako! Premislite in 
malce spustite svoj grebenčeic, 
Domiš^avi ste, k e r si mishte , da 
vam ljudje zavid^o. Pravzaprav 
imate prav, samo zavist nne 
zadeva t i s t^a , kar vi mislite. 

DEVICA (23. 8 . -22 . 9,);| 
Nekdo se bo stririjal z vami, drugi; 
pa še delajo probleme. Tudi tem' 
bo kmalu jasno, da lahko vse 
izpe^ete, kot sami hočete. Široico 
gledanje na" neko Jubko zadevi-
co . . . 

TEHTNICA (23. 9.-22.10.); 
Pričakovanje ne bo zaman, 
Dobrovojnost bo ostala neokrnje-
na do nedelje. Na izletu bo kraši 
jezi sledila sprava, ki jo boste 
proslavih v dvoje in na samem. 
Vreme zagode. 

ŠKORPIJON (23. 10 . -22. 11.); 
Načrtovano delo za ta teden ni 
preveč prijetno, vendar morate 
naloge zanesjivo opraviti Kar se 
mora, ni težko. Neprgetnosti 
pozneje lahko poplaknete s 
prgetnejšimi dolžnostmi. . . 

STRELEC (23. 11.-20. 12.): Z 
delom pridobite nekaj simpatij, ki 
vam sedsg še ne bodo stopile v 
glavo. Vaša vztrajnost vara 
pomaga najti pot tudi iz 
zapletenejših zadev. Zdravnik bo 
pomagal, da bo v ljubezni vse v 
redu. 

KOZOROG (21. 12.-20. 1-): 
Nekdo vam bo nekq povedal 
mnogo lepše, kot nekdo pred tem. 
zato boste v dilemi: prvo ali lepše. 
Vašo nasmejanost pa z veseljem 
gleda še nekdo tretji, ki vas bo 
obiskal ob mrki uri. 

VODNAR (21. 1 . -20 . 2.): 
Otresanje zbadljivk se obrne v 
vašo škodo. Nekdo vam bo 
privoščil pokoro, ki jo boste k^ub 
vsemu morali prestati. S pogledom 
boste preprečui namere sosedov in 
padli v objem. 

RIBI (20.2.-20. 3.): Vsako 
nalogo morate kljub lenosti, ki v^ 
je začela d^ati , na zadnje • 
opraviti. Zavlačevanje vas ne re® 
obveznosti. Prijetnosti si pustit« 
za konec tedna, preživite pa j ih ' 
najdragem krogu. 





Nastop folklorne 
skupine Markovci 
v Gornji Radgoni 

v nedelo, 15. septembra 1975 je 
bilo v Gorrgi Radgoni finale 
svetovnega prvenstva v spidvveju na 
peščeni stezi. Svetovni prvak za leto 
1975 je postal ponovno Egon 
Mueller iz Zvezne republike 
Nemčije. 

Na tg prireditvi, ki si jo je 
ogledalo okoli 30.000 ljudi, so 
pripravili kulturni program člani 
folklorne skupine TVD Partizan 
Markovci pri Ptuju. Nastopali so s 
pokači, kopjaši, mladimi plesalci ter 
Kurenti. Polurni program pred 
pričetkom dirke je lepo sovpadal v 
izredno uspelo prireditev motoristi-
ke. Za folklorne znamenitosti in 
mlade plesalce iz Markovec so se 
posebno zanimali gosti iz Nemčije, 
Anglije, Avstrije in drugih držav, ki 
so prihiteli na ta vehki finale v 
Gorrgo Radgono. 

Folklorna skupina iz Markovec je 
tako izpolnila obljubo Gornji 
Radgoni, ki so želeli predvsem 
turistom iz drugih držav prikazati 
navade in običaje naših prednikov iz 
severovzhodne Slovenije. 

OP 

VELIKA NEDEUA 

Propagandni tabor uspel 
Taborniki se pač ne ustrašijo vre-

mena. Kljub temu, da je deževalo in 
da se je zrak ohladil, so napovedani 
program od petka do nedelje povsem 
uresničili. Uspel je tudi glede ude-
ležbe, ki je presegla vsa pričakovan-
ja. Računali so na 70 do 80 ljudi, pri-
šlo pa jih je 120. 

Zanimivo je bilo pogledati skupino 
šotorov na travniku za zadružnim 
domom, ki so bili postavljeni lepo v 
krog, v sredini pa je vihrala zastava. 

Mladi taborniki so prvi dan bivanja 
pri Veliki Nedelji uredili tabor, nas-
lednji dan, to je v soboto pa so izvedli 
strokovni in veseli del načrta. ,,Opa-
zovalce" so ta dan poslale k Veliki 
Nedelji tudi osnovne šole Ormož, 
Središče ob Dravi in Tomaž. 

Tabor pri Veliki Nedelji, ki so ga 
pripravili tamkajšnji mladi člani ta-
borniške organizacije pod vodstvom 
svojega mentorja tovariša Ambruža 
in ob pomoči osnovne šole Velika 
Nedelja, telesnokulturne skupnosti 
Ormož ter področne taborniške zveze 
s sedežem v M. Soboti, je imel na-
men, širšemu krogu mladine predsta-
viti življenje in delo tabornikov. Ce je 
tudi v tem uspel, bo pokazala odmev-
nost v prihodnosti, gotovo pa je, da 
je za nadaljni razvoj taborništva na 
ormoškem območju bilo storjeno ve-
liko delo. jr 

KRAJEVNA SKUPNOST GRAJENA 

prireja v soboto, 20. septembra ob 17. uri veliko vajo civilne zaščite 
matične KS. Po zračnem napadu bodo prikazali dekontaminiranje 
zemljišča, gašenje požarov in reševanje ranjencev. 

Vabimo občane, da si prireditev ogledajo! 

BODOČI ORMOŠKI KULTURNI DOM 
Po preureditvi, ki so jo pričeli lan-

sko jesen, bodo ormoški Dom TVD 
Partizan preimenovali v Kulturni 
dom. Načrte za adaptacijo je že pred 
dvema letoma pripravil Dušan 
Moškon, dipl. inž. arh. in tudi izva-
janje del tekoče spremlja. 

Letos bodo delavci stanovanjsko 
komunalnega podjetja Ormož, ki je 
prevzelo dela, uredili predvsem zu-
nanji del predvidene celotne adapta-
ciie. ki DO oredračunu /na^a nekai 

nad 300 milijonov starih dinarjev. 
Predračunska vrednost del, ki bodo 
opravljena do konca oktobra letos — 
tako je zapisano v pogodbi — pa 
znaša 148 milijonov. Od tega sta re-
publiška in občinska kulturna skup-
nost zagotovili 93 milijonov, razliko 
pa je prispevala krajevna skupnost 
Ormož iz samoprispevka občanov. 

Letos so obstoječi objekt razširili 
in delno preuredili, napeljali, ozi-
roma popravili vodovod, elektro-

instalacije, strelovod in del instalacij 
za centralno ogrevanje. Prihodnje 
leto bo potrebno urediti še notranjost 
dvorane in stranske prostore ter 
nabaviti opremo. 

V predprostoru prenovljene dvo-
rane bo tudi spomenik, oziroma 
plošča z napisanimi imeni padlih 
Ormožanov v zadnji svetovni vojni. 
Plošča je bila doslej na južni steni 
doma. 

jr 

Dela pri preurejanju ormoškega doma Partizan v kuHumi dom se bližajo h 
koncu — za letos. Foto: J. Rakuša 

vreme 
do nedelje, 28. septembra 

1975. Polna luna bo v soboto, 20. 
septembt-a ob 12.50. 

Napoved: Slabo vreme bo ver-
jetno v četrtek, 18. septembra, 
nato bo lepo in še toplo. Dež je 
verjeten spet prihodnji četrtek ali 
petek, 26. septembra. Od pone-
deljka, 22. septembra, do srede, 
24. septembra bo prav toplo. 
Nato poslabšanje in ohladitve. V 
torek, 23. septembra, ob 16, uri 
stopi sonce v znamenje tehtnice. 
S tem se začne jesen. 

Kakšna bo, bomo poročali pri-
hodnji četrtek, 

Alojz Cestnik 

v y 

ZA GRADNJO 
BOLNIŠNICE 
PTUJ 
so darovali na žiro račun števi 
ka 52400-7651-46283, nasledij 
darovalci: 

1. III. teren SZDL Ptuj i.oo( 
2. Pinoza Jožefa, namesto vencj 

na grob pok. Rozike Jelinek 
50C 

3. Vogrinec Janko iz Ptuja, name-
sto venca na grob pok. Avgu. 
sta Hlupiča 2(K 

4. Breg Marija 20(1 
5. Osnovna šola Hajdina, name-

sto venca na grob pok. Alojza 
Knafelca 30( 

6. Mrevlje Milica iz Ljubljane, na-
mesto venca na grob pok. Ta-
nje Mrgole l.ooi) 

7. Pinoza-Gorup, Ptuj, namesto 
venca na grob pok. Pertekel 

500 
8. Skof, Weibl, Gregorač, Vivod 

iz Ljubljane, namesto venca na 
grob pok. Budja P. 40(! 

9. KS Lancova vas, za bolnico 
darovale žene KS Lancova vas 

105 
10. Meglič-Serdinšek, za gradnjo 

bolnišnice 30(1 
11. Senčar Stanko, Klara in Mi-

lan, namesto venca na grd) 
pok. Tanje Mrgole 60(1 

Vsem darovalcem iskrena hvala! 
Direktor 

prim. dr. Mitja Mrgole 

Popevka vesele 
jeseni 75 

7. festival te vrste prireja tudi 
letos Društvo glasbenih delavcev 
HARMONIJA Koncertna poslo-
valnica Maribor. Letos bo ta, za 
naše območje gotovo zelo zanimiv 
dogodek, 27. septembra ob 20.15 
uri v mariborski unionski dvorani 
Predstavili bodo 16 izvirnih 
skladb. Prireditev bo neposredno 
prenašala RTV. Gramofonske 
plošče so že v prodaji. jr 

TEDNIK 
izdaja časopisni zavod Ptigslt 
tednik, 62250 Ptuj, Vošnjakova 5 

f». p. 99. - Urejuje u r e d n i c i odboi 
zhaja ob četrtkih. Odgovorni 

urednik je Anton Bauman. Telefo" 
uredništva in uprave (062) 77-075' 
Celoletna naročnina znaša 
dinarjev, za tujino 160 dinaijev. ' 
2iro račun SDK P̂ f 
5 2 4 0 0 - 6 0 3 - 3 9 4 5 8 . - Tiska Mafl" 
borski tisk, 62000 Maribor, Trža3c« 
76. 


